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Köşe yazıları sayfa 3'de

Kellemizi Alırsınız İrfan 
Mutluay'ı Alamazsınız!

Bülent Turan'ın Bugüne Kadar 
Yaptığı En Kıymetli İş Olacak

Eğer Bu Haliye Devam Ederse 
Binecek Otobüs Bulamayız

2

Kaset 
Kumpasını 

Yapanlar 
İyi Partiyi 

Dizayn Etti 

“AĞIRALİOĞLU GİTTİ YERİNE 
  ZAVALLI BİR ADAM GELDİ!”

AK Parti Grup Başkan Vekili Bülent 
Turan: “Koray Aydın meselesi, Yavuz 
Ağıralioğlu meselesi devede kulak. 
Vedat Yenerer şunu söylüyor: İYİ 
Parti'yi Türk milliyetçileri yönetemiyor. 
İstifa etti. Halaçoğlu hoca da istifa etti. 

Türkşen, kendisi için İYİ Parti'ye oy 
verenlerden özür diledi. Balıkesir eski 
vekili, İsmail Ok., Soros vakıflarında 
görev yapanlar en hassas görevlere 
getirildi diyor. Yarın ortak aday 
belirlenme sürecinde kim karşı 

çıkacaksa onlar tasfiye ediliyor. Yavuz 
Bey'in bir siyasi kimliği var. Onlar 
tasfiye ediliyor. Onun yerine aynı 
göreve, Almanya'ya giden bir vekile 'Ne 
işin var Almanya'da' diyen zavallı bir 
adam geldi” dedi.”

“CHP'Li VEKiLLER 
“KENDi ADAMLARINA” 
  SAHiP ÇIKMADI”

İki Kişi Hariç Herkes Oradaydı

Belediyeye ait Hayvan Barınağı'ndaki görüntülerin sosyal 
medyada paylaşılmasının ardından İçişleri Bakanlığı 
tarafından Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay'ın görevden 
uzaklaştırılması “İrfan Mutluay yalnız değildir” sloganları 
atılarak protesto edildi. Basın açıklamasına; CHP Parti 
Meclisi üyesi ve Bursa Milletvekili Orhan Sarıbal, Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan, CHP İl, ilçe başkanları çok sayıda 
siyasi parti, sendika, STK ve dernek temsilcisinin yanı sıra 
yüzlerce Çanakkaleli vatandaş katıldı. 

Olayın üzerinden bir hafta geçmiş olmasına rağmen CHP 
Genel Başkan Yardımcısı, Çanakkale Milletvekili Muharrem 
Erkek'in konuyla ilgili herhangi bir açıklama yapmaması, 
ilçe binasında ve cumhuriyet meydanında yapılan 
açıklamalara katılmaması parti tabanında rahatsızlık 
yarattı. Partililer “CHP'li Vekiller “Kendi Adamlarına” Sahip 
Çıkmadı” yorumları yaparak Muharrem Erkek ve Özgür 
Ceylan'a tepki gösterdiler.  

“Adı Özgür Kendisi Diktatör Belediye Başkanı Birol Arslan!”
“Bu meclisin Başkanı benim. Bana nasıl konuşmam 
gerektiğini öğretmeyin. Ben tüm gruplara aynı şekilde 
sesleniyorum Arka tarafta entrikalar çevirip, bir de bize 
selam veriyorsunuz. Daima kamuoyunu yalanlarla 
yanıltıyorsunuz, ama inanmıyorlar.” Kepez Belediye 
Başkanı Birol Arslan'ın bu sözleri Kepez Belediye Meclisini 
karıştırdı.  AK Partili Meclis Üyeleri meclisi terk etti. AK 
Parti Belde başkanlığı “Adı özgür kendisi diktatör belediye 
başkanı Birol Arslan!” başlığıyla bir açıklama yayınladı 
açıklamada   “Kepez Belediye Başkanlığı makamını işgal 
eden Birol Arslan canlı yayında partimizden özür dilemediği 
taktirde bizler de kendisinin de rahatsızlığını ifade ettiği 
haftalık basın açıklamalarımızı belediye binasının 
karşısında yapmaya başlayacağız” ifadelerine yer verildi.

CHP Kulisleri Bu İddiayla Çalkanıyor!

“METİN ÜMİT URAL 
  GÖREVDEN ALINACAK”

CHP Çanakkale İl Teşkilatının 37. Olağan Kongresinde 
Metin Ümit Ural karşısından 4 oy farkla kaybeden eski 
başkan İsmet Güneşhan'ın Ankara ziyareti CHP 
kulislerini karıştırdı. CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Muharrem Erkek'in öncülüğünde genel başkan Kemal 
Kılıçdaroğlu ve parti üst yöneticilerinin ziyareti “Seçim 
öncesi Metin Ümit Ural görevden alınacak yerine İsmet 
Güneşhan atanacak” iddialarını gündeme getirdi. 2
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“BU ÜLKE SADECE 
  İKİ PARTİDEN 
  İBARET DEĞİLDİR”

İYİ Parti Çanakkale İl Başkanlığı, 
Çanakkale Valiliği tarafından 
düzenlenen iftar yemeğine 
davet edilmediklerini belirterek, 
diğer partiler davet edilirken, 
kendilerine davet 
yapılmamasının ayrımcılık 
olduğunu vurguladı. 5
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AK Parti Grup Başkan Vekili Bülent Turan: “Koray Aydın 
meselesi, Yavuz Ağıralioğlu meselesi devede kulak. Vedat 
Yenerer şunu söylüyor: İYİ Parti'yi Türk milliyetçileri 
yönetemiyor. İstifa etti. Halaçoğlu hoca da istifa etti. 
Türkşen, kendisi için İYİ Parti'ye oy verenlerden özür diledi. 
Balıkesir eski vekili, İsmail Ok., Soros vakıflarında görev 
yapanlar en hassas görevlere getirildi diyor. Yarın ortak 
aday belirlenme sürecinde kim karşı çıkacaksa onlar 
tasfiye ediliyor. Yavuz Bey'in bir siyasi kimliği var. Onlar 
tasfiye ediliyor. Onun yerine aynı göreve, Almanya'ya giden 
bir vekile 'Ne işin var Almanya'da' diyen zavallı bir adam 
geldi” dedi.”
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Kanal7 Ankara Temsilcisi Mehmet Acet'in 
sunduğu Başkent Kulisi'nde soruları yanıtladı.
Bülent Turan'ın açıklamalarından öne çıkan başlıklar şöyle:

BABACAN'IN SÖZLERİNE TEPKİ
Sayın Babacan'ın bu sözlerini kötü niyet olarak görüyorum. 
Kılıçdaroğlu'nun her söylediğini tekrarlayan biri oldu. Bu 
insanların yüzde 50+1 alıp iktidar olma hedefleri yok. Yüzde 
1, 2 oy alıp Erdoğan'ı devirme hedefleri var.
Ben iş adamlarını siyasetiyle değerlendirmek istemem. 
Konuştum kendisiyle, böyle yapmak istemezdim dedim. 
İhaleyi almayana almış demek,ihale olmuşken olmamış 
demek büyük haksızlık. Dilin ayarı yok ama bubaşka bir 
şey. 

SABİHA GÖKÇEN EN ÇOK KULLANILAN 
6. HAVALİMANI
Sabiha Gökçen Havalimanı yapılırken Kemal Kılıçdaroğlu, 
"Hangi uçak inecek?" dedi. Bugün Sabiha Gökçen dünyanın 
en çok kullanılan altıncı havalimanı.
Hiç araç geçmese, ambulans için lazım. Zaten devlet bunu 
yaptırırken bir birim bulması lazım. İster faize, istersen 
altına, bir şeye bağlaması lazım. Köprü olduğu için araca 

bağlanıyor. 45 bin araç ölçüm meselesidir.

YAP İŞLET DEVRET MODELİ
Normal köprülerde vatandaş geçse de geçmese de aynı 
köprüyü ödüyor.
Siz de ben de maaşımızdan, vergimizden aynı oranda para 
ödüyoruz. Yap işlet devretlerde geçenlerden para verdiği 
için, geçmeyenler daha az para veriyor. Bu ekstra bir imkan 
değil mi? 

Devlet, 10 yıl taksitle çok seri şekilde köprü yaptırıyor. 
Bitiminde devletin olacak bu köprü.
Kamu yatırımı olarak değerlendiriliyor. Bunu çok garip bir 
tartışma olarak değerlendiriyorum. Köprüde 45 bine 
bağlanmış.

BİRÇOK AVRUPA ÜLKESİ BÖYLE 
ÇALIŞIYOR
Zamanında bitiremeyebilir, çok uzun süre olduğu için kar 
edemeyebilir, bakım masraflarını iyi hesaplamazsa farklı 
bir bedel çıkabilir.
Devlet yatırım yaparken de Hazine'den verdiği için bir farkı 
yok. Bu bir finans yöntemi. Bazısı ihaleyle yapar, bazısı yap 
işlet devretle yapar. Kaldı ki son zamanlarda birçok Avrupa 

ülkesi yap işlet devret modeliyle yapıyor. 
Ben yasama temsilcisiyim. Yürütmede yanlış olursa bunu 
tabii ki muhalefet dile getirir. Ancak olmayanla siyaset 
yapılmasına isyan ediyorum. CHP'li müteahhitleri sayıp 
onlara da çete mi diyeceğiz? CHP'liler bu ülkenin daha 
zengin insanları. Asla kabul etmiyorum ama AK Parti'nin 
beşli çetesi varsa CHP'nin 25'li çetesi var. CHP'deki 
çetelerin nasıl genel başkan değiştirdiğini, parti dizayn 
ettiklerini gördük. Çete aranacaksa AK Parti'de değil 
CHP'de aramak lazım.

AKŞENER'İN A TAKIMI'NI DEĞİŞTİRMESİ
Bugüne bakarsak doğru görmeyebiliriz. İYİ Parti'nin 
kurulma sürecini hatırlayın. MHP'yi “milliyetçilikte eksik 
bulup daha milliyetçi olma” kavgası başlattılar. İddiam odur 
ki: Zayıf Türkiye olsun diyen malum yapılar nasıl ki CHP'nin 
başında genel başkan değişikliği yaptılar, aynı değişikliği 
MHP'de yapmak istediler. Başaramayınca başka bir parti 
kurarak dizayn etmeye çalıştılar. 
Koray Aydın meselesi, Yavuz Ağıralioğlu meselesi devede 
kulak. Vedat Yenerer şunu söylüyor: İYİ Parti'yi Türk 
milliyetçileri yönetemiyor. İstifa etti. Halaçoğlu hoca da 
istifa etti. Türkşen, kendisi için İYİ Parti'ye oy verenlerden 
özür diledi. İsmail Ok. Balıkesir eski vekili.
Soros vakıflarında görev yapanlar en hassas görevlere 
getirildi diyor. Yarın ortak aday belirlenme sürecinde kim 
karşı çıkacaksa onlar tasfiye ediliyor. Yavuz Bey'in bir 
siyasi kimliği var. Onlar tasfiye ediliyor.
Ben geçen hafta Almanya'daydım. Çanakkalelilerle 
buluştuk. Nerede bir Türk varsa orada olmayı görev 
biliyorum. Ama İYİ Parti'nin bir yetkilisi ben 
Almanya'dayken bir İYİ Parti yetkilisi, "Bülent Turan'ın ne 
işi var Almanya'da" dedi. Şimdi o kişi Yavuz Ağıralioğlu'nun 
yerine geldi. (İYİ Parti) Grubun birçoğu olmayacak, aynı 
gerekçelerle.

Kaset Kumpasını Yapanlar İyi Partiyi Dizayn Etti 
“AĞIRALİOĞLU GİTTİ YERİNE ZAVALLI BİR ADAM GELDİ!”

Müteahhitlere Fiyat Farkı Torba Teklife Girdi

Kamu müteahhitlerinin fiyat farkı talebi için somut adım 
atıldı.
Ekonomi torba teklifine AK Parti ve MHP'nin ortak 
önergesiyle müteahhitlere fiyat farkı verilmesine ilişkin 
düzenleme de eklendi.
Kamu İhale Sözleşmeleri Kanununa eklenen yeni 
düzenlemeye göre, 1 Nisan 2022 tarihinden önce Kamu 
ihale Kanununa göre ihale edilen mal ve hizmet alımları ile 
yapım işlerine ilişkin Türk lirası üzerinden yapılan ve 
kanunun yürürlüğe girdiği tarih itibarıyla devam eden 
(kabulü/geçici kabulü onaylanmamış olan) sözleşmelerde; 
1 Ocak 2022 tarihinden sonra gerçekleştirilen kısımlar için, 
ihale dokümanında fiyat farkı hesaplanmasına ilişkin 
hüküm bulunanlarda, sözleşmesine göre hesaplanan fiyat 
farkı tutarı oransal olarak artırılabilecek, ihale 
dokümanında fiyat farkı hesaplanmasına ilişkin hüküm 
bulunmayanlar ile hüküm bulunmakla birlikte sadece 
girdilerin bir kısmı için fiyat farkı hesaplananlarda 
hesaplanmayan kısımlar için de fiyat farkı verilecek.
Kabul edilen düzenlemeye göre; 1 Ocak 2022 ile 31 Aralık 
2022 tarihleri arasında gerçekleştirilen kısımlar için, ihale 
dokümanında fiyat farkı hesaplanmasına ilişkin hüküm 
bulunup bulunmadığına bakılmaksızın, 1 Temmuz 202I ile 
31 Mart 2022 tarihleri arasında ihalesi yapılan işlerde ihale 

tarihinin içinde bulunduğu aya ait endeks, 1 Temmuz 2021 
tarihinden önce ihale edilen işlerde ise 202I yılı Haziran 
ayına ait endeks temel endeks olarak kabul edilerek ve 
sözleşme fiyatları kullanılarak yüklenicinin başvurusu 
üzerine sözleşmesine göre hesaplanan fiyat farkına ilave 
olarak ek fiyat farkı verilebilecek.

Süre uzatımı verilecek
1 Nisan 2022 tarihinden önce ihale edilen yapım işlerine 
ilişkin Türk lirası üzerinden imzalanan ve düzenlemenin 
yürürlüğe girdiği tarih itibarıyla devam eden (geçici kabulü 
onaylanmamış olan) söz1eşmelerde, 1 Ocak 2022 ile 31 
Ocak 2022 tarihleri arasında iş programına göre 
gerçekleştirilmeyen iş miktarı için süre uzatımı 
verilebilecek.

Gerçekleşme oranı ilk sözleşme 
bedelinin yüzde 15'ine kadar olana fesih 
hakkı
1 Ocak 2022 tarihinden önce ihale edilen mal ve hizmet 
alımları ile yapım işlerine ilişkin Türk lirası üzerinden 
yapılan ve kanunun yürürlüğe girdiği tarih itibarıyla devam 
eden sözleşmelerden, bu düzenlemenin yürürlüğe girdiği 
tarih itibarıyla gerçekleşme oranı ilk sözleşme bedelinin 
yüzde 15'ine kadar olanlar yüklenicinin başvurusu üzerine 
feshedilip tasfiye edilecek. Sözleşmenin feshi halinde 
yüklenici hakkında fesihten kaynaklanan kısıtlama ve 
yaptırımlar uygulanmayacak ve yüklenicinin teminatı iade 
edilecek. Bu durumda, fesih tarihine kadar gerçekleştirilen 
imalatlar dışında idareden herhangi bir mali hak talebinde 
bulunulamayacak. Feshedilen sözleşmelere konu edilen 
mal ve hizmet alımları ile yapım işleri, Hazine ve Maliye 
Bakanlığının uygun görüşü üzerine yeniden ihale 
edilebilecek. 
Önerge ile başvuru ve onay süreleri ile fiyat farkı, ek fiyat 
farkı, süre uzatımı ve sözleşmenin feshine dair konular ile 

uygulamaya ilişkin esas ve usullerin tespitinde 
Cumhurbaşkanına yetki verildi.

CHP Kulisleri Bu İddiayla Çalkanıyor!
“METİN ÜMİT URAL 
  GÖREVDEN ALINACAK”

CHP Çanakkale İl Teşkilatının 37. Olağan Kongresinde 
Metin Ümit Ural karşısından 4 oy farkla kaybeden eski 
başkan İsmet Güneşhan'ın Ankara ziyareti CHP 
kulislerini karıştırdı. CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Muharrem Erkek'in öncülüğünde genel başkan Kemal 
Kılıçdaroğlu ve parti üst yöneticilerinin ziyareti “Seçim 
öncesi Metin Ümit Ural görevden alınacak yerine İsmet 
Güneşhan atanacak” iddialarını gündeme getirdi. 
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Geçt�ğ�m�z gün Çanakkale 
Beled�ye Başkanlığı'na a�t 
hayvan barınağında 2 köpeğ�n 
parçalanarak d�ğer p�tbullar 
tarafından yenmes� ve ertes� gün 
de başka b�r köpeğ�n ölmes� 
görüntüler�n�n sosyal medyada 
yayılmasının ardından Çanakkale 

Cumhur�yet Başsavcılığı tarafından soruşturma 
başlatılmıştı. İç�şler� bakanlığı müfett�ş gönderd� ve 
“soruşturmanın selamet�” açısından Başkan Yardımcısı 
İrfan Mutluay �le Veter�ner Müdür Vek�l� Mustafa 
Cesur'un görevden uzaklaştırıldığı val�l�k tarafından 
duyuruldu. 
Burada �hmal var mı, kes�nl�kle var. Beled�yen�n 
“soruşturma başlattık” açıklaması kamuoyunu tatm�n 
etmed� ve bakanlık olaya el attı. Efend�m “AK Part�l� 
Beled�ye olsaydı bakanlık böyle b�r karar alır mıydı?” 
valla orasını b�lmem belk� almazdı. Ama b�ld�ğ�m b�r 
şey� söyleyey�m, AK Part�l� b�r beled�yede böyle b�r şey 
yaşansaydı Cumhur�yet Meydanından günlerce 
protesto göster�ler� yapılırdı…
Köpekler Sokaklarda Terör Est�r�yor
Neyse devam edel�m. Açıkçası bakanlığın olaya el atmış 
olması günün sonunda beled�yeye yarayacaktır. Çünkü 
barınaklarla �lg�l� ell� tane sorun vardı b�r de bu p�tbulların 
toplatılması meseles� ortaya çıkınca sorunlar daha da 
büyüdü. Beled�yeler�n bu �ş�n altından çıkmaları mümkün 
değ�l. Yaşanan bu görüntüler ne �lk olur ne de son. İlg�l� 
bakanlık bu konuya el atarak adeta b�r seferbel�k �lan 
etmes� gerek�r. Konu sadece barınaklarla �lg�l� değ�l, 
sokak köpekler�n�n adeta sokaklarda terör est�rmes�yle de 
�lg�l�. Hemen her gün b�r köpek saldırısı sonucu 
yaralananları, hayatını kaybedenler� görüyoruz. Daha kaç 
k�ş�n�n canın yanması gerek�yor. 
Soruşturma Sonucu Ne Olur?
Pek� soruşturma sonucunda ne olur? Veter�ner d�s�pl�n 

cezası, maaştan kesme, görevde yükselme engel� g�b� 
cezalardan b�r�s�n� alır. Mutluay'ın �se b�r ceza alacağını 
düşünmüyorum. Mutluay'ın böyle b�r olayda özne hal�ne 
gelmes�ne üzüldüğümü de bel�rtmek �ster�m. Çünkü 
kend�s� bu konularda gördüğüm, tanıdığım en hassas 
�nsanlardan b�r�s�.  
İrfan MutluAy Yalnız Değ�ld�r!
Ş�md� gelel�m konunun d�ğer tarafına. Görevden 
uzaklaştırma kararı Cuma günü akşam saatler�nden 
Val�l�ğ�n basın b�ld�r�yle duyuruldu. Olayın üzer�nden b�r 
saat geçmeden Çanakkale Beled�ye Başkan yardımcısı 
Reb�ye Ünüvar, sosyal medya hesabından “Canan 
Kaftancıoğlu tarzı” b�r üslupla paylaşımlarda bulundu. # 
İrfanMutluAyYalnızDeğ�ld�r d�yerek “İrfan Mutluay 
g�b� b�r �nsanı görevden uzaklaştıran b�r düzene 
başkaldırmazsak, bu şeh�rde hatta bu ülkede 
yaşamayalım.” “Kellem�z� alırsınız İrfan Mutluay'ı 
alamazsınız.” CHP İl başkanıyla b�rl�kte soluğu Val�l�k 
B�nasının önünde aldı. Orada da kısa b�r açıklama 
yaptılar. 
Başkanın O Akşam Yaşananlardan Rahatsız 
Olduğunu Düşünüyorum
Haklıyken haksız duruma düşmek nasıl olur dersen�z, 
Reb�ye Hanımın tavrına bakın. Gereks�z, aşırıya kaçan o 
paylaşımlar, val�l�k önüne g�tmeler bunlar çok yanlış 
şeyler. Başkan Gökhan'ın da o akşam yaşananlardan 
rahatsız olduğunu düşünüyorum. Çünkü yıllardır şah�t 
olduğumuz b�r şey var. Başkan ne kadar haklı olursa 
olsun “devletle kavga ed�lmez” der şehr�n val�s�yle, devlet 
kurumlarıyla kavga etmez, bundan kaçınır. Doğrusu da 
budur. 
Pek� Reb�ye Hanım, CHP'l�ler, Ülgür başkan sess�z m� 
kalsalardı, tab� k� hayır. Bakın bugün CHP merkez �lçe 
başkanlığında b�r basın toplantısı gerçekleşt�r�ld� ve orada 
en sert d�lle bu karar eleşt�r�ld�. Açıklamanın zeh�r 
zemberek olduğunu, konunun fazlasıyla abartıldığını 
düşünüyorum. 

Geçt�ğ�m�z hafta satır aralarında kalan b�r haber� 
paylaşmak �ster�m. “AK Part� Grup Başkanvek�l� 
Çanakkale M�lletvek�l� Bülent Turan �le M�lletvek�l� Jül�de 
İskenderoğlu, Çanakkale Val�s� İlham� Aktaş ve �l kurum 
müdürler�yle b�rl�kte Ankara'da Bakanlık z�yaretler� 
gerçekleşt�rerek �l�m�zde devam eden ve planlanan 
yatırımlar �le projeler� görüştü.”
“Bülent Turan Güzellemes�” Yapılacaksa Kes�nl�kle 
Yapılmalı 
B�r günde 9 bakanlık z�yaret ed�ld�, 8 bakanla görüşüldü. 
(Sağlık bakanı yurt dışında olduğu �ç�n bakan 
yardımcısıyla görüşüldü.) Bütün kurumlar dosyalarını 
hazırlamış “ne �st�yorlarsa almaya g�tm�şlerd�.” Öyle de 
oldu “ne �sted�lerse aldılar” hang� kurumun ne taleb� varsa 
heps�ne onay çıktı. Turan ayrıca İl Genel Mecl�s üyeler�n� 
de davet etm�şt�. Onların da bazı talepler� vardı. Bazı 
köylere çöp kamyonu, su deposu, yollar ve bazı h�be kred� 
talepler� vardı onların talepler� de kabul gördü. Burada b�r 
“Bülent Turan güzellemes�” yapılacaksa kes�nl�kle 
yapılmalı. Ne d�yel�m helal olsun adama…

***
Ş�md� gelel�m bana göre “Bülent Turan'ın Bugüne Kadar 
Yaptığı En Kıymetl� İş Olacak” ded�ğ�m ve ben� en çok 
heyecanlandıran yatırıma. Yıllardır konuşulan ama b�r arpa 
boyu yol alınamayan Beled�yen�n “b�z�m �ş�m�z değ�l” 
Ankara'nın �se “hayır s�z�n �ş�n�z” ded�ğ� Sarıçay'ın Islahı 
meseles� çözüme kavuştu. 
Sadece Çanakkale'n�n Projes�ne Onay Çıktı
Bülent Turan, Çevre Şeh�rc�l�k Bakanına “özel r�cam” ded� 
ve bakan bey tamam ded�. Proje çalışması başladı 
önümüzdek� günlerde �hales� yapılacak ve Haz�ran g�b� �lk 
kazma vurulacak. 
Konu N�san ayı beled�ye mecl�s�nde de gündeme geld� 
ve beled�ye başkanı Ülgür Gökhan ded� k�; “Bu 
bölgede başka h�çb�r ıslah projes�ne onay çıkmadı, 
bütçe ver�lmed�. Sadece Çanakkale'n�n projes�ne onay 
çıktı. Bülent Turan'a teşekkür eder�z.”
Ab� Şu İşe B�r El Atın
Hemen şuracıkta kend�me de b�r pay çıkarayım “Ben� en 
çok heyecanlandıran yatırım” demem�n sebeb� �se Turan'la 
�k�l� sohbetler�m�z�n neredeyse tamamında “ab� şu �şe b�r 
el atın” dememd�. Projen�n hayata geçmes�nde ben�m 
“dırdırımın” da az b�raz etk�s� olmuşsa ne mutlu bana. O 
sohbetlerde hep söyled�ğ�m şey şuydu; “Boğaz Köprüsü, 
Ez�ne OSB, Tüneller falan filan bunlar çok büyük 
yatırımlar. Ama 18 yaş altını ve 65 yaş üstünü açıkçası çok 
da �lg�lend�rmeyen yatırımlar bunlar. Bu yaş grubu �ç�n en 
kıymetl� �ş Sarıçay'ın Islahı olacak. Gençler arkadaşlarıyla 
gelecek uzanacak ç�mlere sohbet muhabbet, 65 yaş üstü 
vatandaşlarımız gelecek çayını kahves�n� �çecek sohbet 
mubabbet…” Çok güzel olacak çok teşekkür eder�z, 
hayırlı olsun.

Kellemizi Alırsınız İrfan Mutluay'ı Alamazsınız!
Bülent Turan'ın 
Bugüne Kadar 
Yaptığı En 
Kıymetli İş Olacak

“Sene başında 73 dolar olan ham petrolün var�l fiyatı, 
Rusya'nın Ukrayna'ya asker� müdahales� ve Batı 
ülkeler�n�n yaptırım kararlarıyla 100 doların üzer�ne 
çıktı. Dolar kurunun 2 kat artması, asgar� ücret�n 2.850 
l�radan 4.250 l�raya çıkması hemen her şey�n fiyatının 
artmasına sebep oldu.” 
“Petrol F�yatları CHP'l� Beled�yelerde Daha Fazla Mı 
Artıyor!”
Çanakkale'de toplu taşıma ücretler�ne yılbaşından 
yapılan zamdan sonra yüzde ell� oranında b�r zam daha 
yapıldı. Tam 8,00 TL, öğrenc� 4,50 TL ve kampüs �ç� 
1,00 TL olarak bel�rlend�. Ün�vers�te öğrenc�ler� “�syan” 
ett�, vatandaşlar tepk� gösterd�. AK Part� Merkez İlçe 
başkanı Aynur Tuna Yavaş; “Petrol F�yatları CHP'l� 
Beled�yelerde Daha Fazla Mı Artıyor…” d�ye sordu ve 
“AK Part�l� Konya Beled�ye's�nde toplu taşıma ücret� 
sadece 2.5 TL, Sakarya'da 3.5 TL, Samsun'da 4.5, 
Bursa'da 4.70, Trabzon'da �se 5 TL. CHP'l� beled�yelerde 
�se bu rakamlar çok farklı. İzm�r ve Ankara'da 6.50 TL, 
İstanbul'da 6.67 TL, Hatay'da 7 ve en pahalısı 
Çanakkale'de 8 TL. Petrol fiyatları CHP'l� beled�yelerde 
daha fazla mı artıyor” 
Haklılar mı sonuna kadar haklılar. 
“C�dd� Eleşt�r� Alacağımızı Bende B�l�yordum”
Zamlarla �lg�l� olarak, beled�ye başkanı Ülgür Gökhan 
ded� k�; “C�dd� eleşt�r� alacağımızı bende b�l�yordum. 
Olayın bu bağlamda, devam edeb�lmes� �ç�n ulaşımın 
sürdürüleb�lmes� �ç�n �ns�yat�f aldık.” CHP Beled�ye 
Mecl�s� Grup Başkan Vek�l� Erdal Gezen �se 
“Cumhur�yet Halk Part�s� Mecl�s Grubu olarak bu zor 
ekonom�k şartlar altında özell�kle Ocak, Şubat, Mart 
aylarında akaryakıta yapılan yüzde 155'e yakın yapılan 
zam karşısında toplu taşımada, b�zler de �stemeden b�r 

zam yapılması zorunluluğunu h�ssetm�ş durumdayız” 
ded�.
Haklılar mı sonuna kadar haklılar. 
“Ed�nd�ğ�m�z B�lg�lere Göre Kooperat�f 12 M�lyon TL 
Borçlu”
İYİ Part� grubu adına konuşan mecl�s üyes� Ahmet Uslu 
“şeh�r �ç� m�n�büsçüler� ve motorlu taşıyıcılar kooperat�fi 
profesyonel yönet�c�ler �le yönet�lmel�” ded� ve ekled�; 
“kooperat�fle �lg�l� �nanılmaz derecede borcun olduğunu 
b�l�yoruz.  Ed�nd�ğ�m�z b�lg�lere göre kooperat�f 12 
M�lyon TL borçlu.  Ş�md� bütün Çanakkale Halkı, 
öğrenc�ler ve Çanakkale Beled�yes� el�nden gelen gayret� 
göstererek bu h�zmet� hep beraber vermeye çalışıyoruz. 
Ama yönet�m kurulu, denet�m kurulu, garaj bekç�s�, o ya 
da bu yaklaşık 20 k�ş� her ay huzur hakkı adı altında 
asgar� ücretten az olmamak üzere b�r maaş almaktadırlar. 
Bu zor günlerde kooperat�f yönet�m�n�n bütün 
Çanakkale'n�n fedakârlık yaptığı g�b� fedakarlık yaparak 
küçücük de olsa b�r del�k tıkamalarını veya profesyonel 
b�r h�zmet alamsını �st�yoruz.” ded�.
Haklılar mı sonuna kadar haklılar. 
“Hükümet 65 Yaş Üstüne 2018'den H�çb�r Arttırma 
Yapmadı”
Halk Otobüsler� Kooperat�fi Başkanı Hasan Ateş 
akaryakıt artışlarına ve ücrets�z yolcu taşıma ücretler�ne 
değ�nerek “Bu Mazot zamları gerçekten tahm�n 
ed�lmeyecek kadar yükseld�. Bunun yanında %300 
c�varlarında last�ğe, yedek parçaya zam geld�.  Fakat 
hükümet�n özell�kle 65 yaş üstüne 2018'den ber� 4 yıldır 
h�çb�r arttırma yapmadan devam ed�yor. Araç başına 
aylık 800TL ver�l�yor. Ancak bu araçlar b�r günde 800 
TL'l�k yolcu taşıyor. Yan� bu vatandaşları b�r 29 gün 
ceb�m�zden taşıyoruz. Bu esnaf buna dayanamaz. O 

kadar yazışmalarımız, g�r�şmeler�m�z oldu “bugün, 
yarın” den�l�yor ama h�çb�r şey olmuyor. Artık 
Dayanacak Gücümüz Kalmadı.”
Haklılar mı sonuna kadar haklılar. 
Herkes haklı… Eğer bu hal�ye devam ederse, koperat�f 
�flasını açıklar ve toplu taşımayı yapamayacak hale gel�r. 
Çanakkale beled�yes�, beled�yeye a�t 3/4 araçla ne kadar 
taşıma yapılab�l�rse o kadarını yapar. İflas olması hal�nde 
beled�ye b�r yerlerden para bulup plaka ücretler�n� 
ödey�p, kooperat�ften otobüsler� satın alıp “zararına da 
olsa” �şletmey� kend�s� yapmak zorunda kalır. O paranın 
m�lyonlar olduğunu ve böyle b�r zamanda kolaylıkla 
bulunamayacağını sanırım söylemeye gerek yok. Tüm 
taraflar, tüm yönler�yle masaya oturup b�z çözüm 
üretmek zorunda yoksa bu �ş�n altında yukarda açıklama 
yapan herkes kalır. 
Yazıya �fade bırak !
Bu yazıya h�ç �fade kullanılmamış �lk �fadey� s�z 
kullanın.

Eğer Bu Haliye Devam Ederse 
Binecek Otobüs Bulamayız
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Belediyeye ait Hayvan Barınağı'ndaki görüntülerin sosyal 
medyada paylaşılmasının ardından İçişleri Bakanlığı 
tarafından Başkan Yardımcısı İrfan Mutluay'ın görevden 
uzaklaştırılması “İrfan Mutluay yalnız değildir” sloganları 
atılarak protesto edildi. Basın açıklamasına; CHP Parti 
Meclisi üyesi ve Bursa Milletvekili Orhan Sarıbal, Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan, CHP İl, ilçe başkanları çok sayıda 
siyasi parti, sendika, STK ve dernek temsilcisinin yanı sıra 
yüzlerce Çanakkaleli vatandaş katıldı. Olayın üzerinden bir 
hafta geçmiş olmasına rağmen CHP Genel Başkan 
Yardımcısı, Çanakkale Milletvekili Muharrem Erkek'in 
konuyla ilgili herhangi bir açıklama yapmaması, ilçe 
binasında ve cumhuriyet meydanında yapılan 
açıklamalara katılmaması parti tabanında rahatsızlık 
yarattı. Partililer “CHP'li Vekiller “Kendi Adamlarına” Sahip 
Çıkmadı” yorumları yaparak Muharrem Erkek ve Özgür 
Ceylan'a tepki gösterdiler.  

Bu Kararla Yıldırma Bekleyenler 
Gerçekten Büyük Bir Yanılgı İçindeler
İrfan Mutluay, Sokak Hayvanları Bakım ve Rehabilitasyon 
Merkezi'nde aç kalan köpeklerin birbirini parçalayıp, 
yedikleri iddiaları üzerine İçişleri Bakanlığı'nca 
görevlendirilen mülkiye başmüfettişleri tarafından 1 Nisan 
Cuma günü görevden alındı. Kendisine destek için 
düzenlenen basın açıklamasında konuşan İrfan Mutluay, 
“Bu karar ile sindirme, korkutma, yıldırma bekleyenler 
gerçekten büyük bir yanılgı içindeler. Hep birlikte bu korku 
duvarını aşacağız” dedi.
Çanakkale Belediyesi Hayvan Bakım Tedavi ve 
Rehabilitasyon Merkezi'nde aç kalan köpeklerin birbirlerini 
yedikleri iddiaları üzerine İçişleri Bakanlığı'nca mülkiye 
başmüfettişleri görevlendirildi. İddialarla ilgili müfettişlerin 

yaptığı araştırmanın ardından Belediye Başkan Yardımcısı 
İrfan Mutluay ile Veteriner Müdür Vekili Mustafa Cesur 1 
Nisan Cuma günü görevlerinden uzaklaştırıldı. CHP 
Belediye Meclis Üyesi İrfan Mutluay'ın, başkan yardımcılığı 
görevinden alınmasına bazı kesimler tepki gösterdi. CHP İl 
Başkanlığı, görevden alınan İrfan Mutluay'a destek için 
bugün Cumhuriyet Meydanı'nda basın açıklaması 
düzenledi. Basın açıklamasına, CHP Bursa Milletvekili ve 
Parti Meclisi Üyesi Orhan Sarıbal, Çanakkale Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan, CHP Parti Meclisi Üyesi Doç. Dr. 
Gökhan Günaydın, CHP Çanakkale İl Başkanı Metin Ümit 
Ural, TMMOB Ziraat Mühendisleri Odası Başkanı Baki 
Remzi Suiçmez, Tarım Orman-İş Sendikası Genel Başkanı 
Şükrü Durmuş ile çok sayıda oda ve sendika temsilcisi 
katıldı.

Soruşturmadan Kesinlikle Rahatsız 
Değilim
Çanakkale Belediye Meclis Üyesi CHP'li İrfan Mutluay, 
yaptığı teşekkür konuşmasında, “Soruşturmadan 
kesinlikle rahatsız değilim. Teftiş edilmekten kesinlikle 
rahatsız değiliz. Onun için soruşturmayla ilgili hiçbir şey 
söylemeyeceğim. 1 Nisan Cuma akşamı görevden alınma 
kararı bana tebliğ edildikten sonra telefonlarım kilitlendi. 
Binlerce telefon ve mesaj aldım. Ziyaretime gelenlere ve 
bugün burada toplanan herkese sonsuz teşekkürlerimi 
sunuyorum. İyi ki varsınız. 30 yıllık meslek yaşamım 
boyunca hiçbir zaman etiket, unvan, makam ve mevki 
peşinde koşmadım. Yurttaş olarak sorumluluklarımı 
üstlendim. Örgütlü toplumun bir parçası olarak yaşam 
alanlarının korunması için, mesleğim için, emek ve 
demokrasi için sizlerle bir arada bu mücadeleleri verdim. Şu 
anda belediye meclis üyesi olarak görevime devam 

ediyorum. Bu görevim de sona erse bile, inanın bir yurttaş 
olarak Çanakkale, Kazdağları ve Biga Yarımadası için, 
ülkem ve dünya için, barış, emek ve demokrasi için, 
yaşanılabilir temiz bir dünya için sonuna kadar aynı 
kararlılıkla mücadelemi sürdüreceğim. Bu karar ile 
sindirme, korkutma, yıldırma bekleyenler gerçekten 
büyük bir yanılgı içindeler. Hep birlikte bu korku duvarını 
aşacağız. Bundan herkes emin olsun. Dost da düşmanda 
bunu böyle bilsin. Katılımınız ve desteğiniz için hepinize 
yürekten teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.

Hukuk Devleti Kuralları İşlesin Diye 
Buluştuk
TMMOB Ziraat Mühendisleri Odası Başkanı Baki Remzi 
Suiçmez ise, şunları kaydetti: “Çanakkale Belediye Başkan 
Yardımcısı İrfan Mutluay, Çanakkale Belediyesi Hayvan 
Bakım Tedavi ve Rehabilitasyon Merkezi'nde meydana 
gelen ve kamuoyuna yansıyan bir olayı soruşturmak için 
İçişleri Bakanlığı'nca görevlendirilen mülkiye 
başmüfettişleri tarafından acele ile haksız yere görevinden 
uzaklaştırılmıştır. Bugün bizler burada gerçekler ortaya 
çıksın diye, yanlış ve haksız dayatmalar kabul görmesin 
diye, hukuk devleti kuralları işlesin diye buluştuk. Tüm 
yurttaşlarımızca bilinmeli ve görülmelidir ki siyasi, zorlama 
bir soruşturma ile haksız yere görevden açığa alınan 
Çanakkale Belediye Başkan Yardımcısı, meslektaşımız, 
TMMOB Ziraat Mühendisleri Odasının değerli üyesi, ziraat 
mühendisi İrfan Mutluay yalnız değildir”
Diğer konuşmacılar da, İrfan Mutluay'ın yalnız olmadığını 
belirterek, mücadelesinde sonuna kadar yanında 
olacaklarını dile getirdi.

İKİ KİŞİ HARİÇ HERKES ORADAYDI
“CHP'li Vekiller “Kendi Adamlarına” Sahip Çıkmadı”
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İYİ Parti Çanakkale İl Başkanlığı, 
Çanakkale Valiliği tarafından 
düzenlenen iftar yemeğine davet 
edilmediklerini belirterek, diğer partiler 
davet edilirken, kendilerine davet 
yapılmamasının ayrımcılık olduğunu 
vurguladı.
İYİ Parti İl Başkanlığı tarafından yapılan 
açıklamada, “04.04.2022 tarihli 
Çanakkale Valiliği sayfasından yapılan 
açıklama ile şehit aileleri, gazi ve gazi 
yakınlarına Sayın Valimiz tarafından 
iftar daveti verildiğini öğrenmiş 
bulunmaktayız. Ne yazık ki AK Parti ve 
MHP İl başkanlarının katıldığı, devletimizin valisinin 
organize ettiği iftar yemeğine davet edilmedik. Her fırsatta 
birlik beraberlikten bahsedenlerin, birlik beraberliğin en 
yoğun olması gerektiği mübarek Ramazan ayında bile 
ayrıştıran, kutuplaştıran eylemleri maalesef ki artık 

devletimizin neredeyse tüm kadrolarına 
sirayet etmiş durumdadır. Böylesine 
hayırlı bir ayda dahi bu denli ayrıştırıcı 
düşünenlerin bu milleti birleştirmesi, 
düzlüğe çıkarması maalesef ki mümkün 
değildir. Şehit aileleri ile Gazilerimiz ve 
Gazi aileleri toplumuzun ortak değeridir. 
Ailelerimizin siyasete alet edilmesi, 
ayrımcılık yapılması ve üzerlerinden 
siyaset yapılması telafisi olmayan 
sorunlara yol açacaktır. Bu ülke sadece 
iki partiden ibaret değildir. 
Mübarek Ramazan ayımızı da bu ülkenin 
şehit ve gazilerini de siyasetlerine alet 

edenleri Allah'ın adaletine ve milletimizin ferasetine 
bırakıyoruz. Yapılan ayıp sadece bize değil bu ülkenin tüm 
vatandaşlarına karşı yapılmıştır. Sayın Valimizden konu ile 
ilgili açıklama beklemekteyiz. Kamuoyunun bilgisine 
sunulur” denildi.

Çanakkale Belediye meclisinde toplu ulaşıma yapılan 
zamma AK Parti Merkez İlçe Başkanı Aynur Tuna 
Yavaş'tan tepki geldi. 
Çanakkale Belediyesi'nin çözüm üretmekten aciz 
olduğunu kaydeden Başkan Aynur Tuna Yavaş; “Halkın 
belediyesi olduğunu iddia eden Çanakkale 
Belediyesinin otobüslerinden ne otobüs sahipleri ne 
öğrenciler ne Çanakkale halkı memnun. Herhalde 
sadece Ülgür Gökhan memnun. Memleketin hemen her 
yerinde uygulanan aylık sabit fiyatlı abonman kart 
uygulaması neden yok. Öğrenci ve pek çok vatandaşın 
günde sıklıkla 4-5 kez otobüse binmek zorunda kaldığı 
oluyor. Mazot fiyat artışlarından şikayet edeceğinize 
aylık abonman çıkarın. Alternatif çözümler üretin. 
Haftada 2 kez otobüse binen ile her gün 3-4 kez binmek 
zorunda kalan aynı maliyete katlanmasın. O koltukta o 
sebeple oturuyorsunuz. Tüm Dünya'da savaş ve 
pandemi kaynaklı bir petrol krizi var. Otobüs 
fiyatlarından ve uygulamalarından savaş ve 
pandemiden önce de şikayet ediyordu öğrenciler. 
Hükümetimiz bu “Dünya krizinde” ülke çapında 
vatandaşımızı rahatlatmak ve krizin etkilerinden 
korumak için çeşitli önlemler alternatif çözümler ile 
mücadele ediyor. Etmeye de devam edecek. Ancak 
görüyoruz ki Çanakkale yerelinde belediye hayvanlara 
da insanlara da çözüm üretmekten aciz” ifadelerini 
kullandı.

Deva Partisi Merkez İlçe Başkanlığı görevini 
yapan İsmail Acar'ın İl Teşkilat İşleri 
Koordinatörlüğü'ne atanması sebebiyle DEVA 
Partisi Çanakkale Merkez İlçe Başkanlığı'na 
beklenen atama gerçekleşti.

Demokratik Atılım Partisi Çanakkale Merkez İlçe 
Başkanlığına Av. Kemal Kavut atandı.  Mevcut Merkez İlçe 
Başkanı İsmail Acar'ın İl Teşkilat İşleri Koordinatörlüğü'ne 
atanması sebebiyle yapılan bu değişiklik sonrası Genel 
Merkeze giden yeni Merkez İlçe Başkanı   Av. Kemal 
Kavut'a mazbatası bizzat Genel Başkan Ali Babacan 
tarafından verildi. Atamayla ilgili açıklamalarda bulunan 
DEVA Partisi İl Başkanı Berkan Karaca “İl kurucu 
heyetimizin tensipleri ve Genel Başkanımız Sn. Ali 
Babacan'ın olurları ile Merkez İlçe Başkanlığına Av. Kemal 
Kavut atanmıştır. Kendisine görevinde üstün başarılar 
diliyorum. Hayırlı uğurlu olsun. Bugüne kadar partimize ve 
teşkilatımıza verdiği emekler için de Kurucu Merkez İlçe 
Başkanımız İsmail Acar'a çok teşekkür ediyor ve yeni 
görevinde başarılar diliyorum.” dedi.  

“Bu ülke sadece iki partiden ibaret değildir”

“Belediye üretmekten aciz”Gelecek Partisinden Ankara Çıkarması
Gelecek Partisi Çan, Gelibolu ve İl Gençlik Kolları teşkilatları 
beraberinde il Başkanı Vahap Özsüer ve il başkan 
yardımcılarından oluşan bir heyetle Ankara ziyareti 
gerçekleştirdi.
Gelecek Partisini ziyaret eden 63 kişilik gurup genel 
merkezde yaptığı kahvaltının ardından Genel Başkan 
Ahmet Davutoğlu tarafından kabul edildi. Gerçekleşen 
kabulde genel başkan Davutoğlu Çan ilçe Başkanı Ferudun 
Algan, Gelibolu İlçe Başkanı Aysun Tarıman ve İl Gençlik 
Kolları Başkanı Onur Gören'e kısa sürede yönetimlerini 
kurup resmi prosedürlerini tamamladıkları için 
teşekkürlerini iletti.

İl Başkanı Vahap Özsüer ise genel merkezde yapılan 
kabulde genel başkan Ahmet Davutoğlu'na Çanakkale 
teşkilatlarının genel durumu brifing verdi. Gerçekleşen 
kabulde Kültür ve Turizm Politika İzleme Kurulu Başkanı 
Yeşim Karadağ ve Genel Merkez İdari ve Mali İşler Başkan 
Yardımcısı Hüseyin Yıldırım'da yer aldı. Çan ve Eceabat 
gençlik kolları başkanlarının da atamaları gerçekleşirken 
Genel Başkan Ahmet Davutoğlu tarafından başkanlara 
yetki belgeleri teslim edildi. Genel Merkez ziyaretinin 
ardından teşkilatlar Anıtkabir'ide ziyaret ettikten sonra 
gece saatlerinde kente döndüler.

DEVA Partisi Merkez İlçe Başkanlığında Bayrak Değişimi
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Türkiye'de tarım ürünlerinde büyük sıkıntılar yaşandığı 
bugünlerde, İl Genel Meclisi'nde verimli tarım arazileri Eko 
Turizm adı altında ranta açılmaya devam ediyor. Başta 
zeytin olmak üzere verimli ağaçların içinde bulunduğu 
tarlalara bile Eko Turizm izni verildi. Geçen süre içinde 
100'lerce dosya meclisten geçti. Bu dosyaların çok azı 
amacına göre çalışma yapıldı. Geri kalanı ise çoğunda 
villalar dikildi ya da evler inşa edildi.
Son zamanlarda tarım ürünlerindeki düşüş azaldığı için 
fiyatlar fırladı. Tarımın ne kadar önemli olduğu ise Rusya ile 
Ukrayna arasında çıkan savaşta bir kez daha kendini 
gösterdi. Buralardan ithal edilen tarım ürünlerindeki sorun 
nedeniyle artan fiyatlar daha da yükselişe geçti. Bu süre 
içinde tarım arazilerinin imara ve dolayısı ile ranta açılması 
bir kez daha tartışmaya açıldı. Birçok yetkili kurum ve 
uzmanlar tarım alanlarının sit alanı ilan edilerek hiçbir 
şekilde dokunulmamasını gündeme getirdi.
Tarım arazilerinin ranta dönüştüğü yerlerin başında 
Çanakkale geliyor. Çanakkale bir tarım kenti. Verimli 
toprakları ve havası ile ürünler kalitesi ile fark atıyor. 
Kaliteli ürünleri nedeniyle Türkiye'de en fazla çoğrafi işaret 
ürünü olan illerden birisi Çanakkale.

TARIM EKO TURİZM'E KURBAN EDİLDİ
Çanakkale tarımının önüne çıkan en büyük engel, son 
yıllarda Eko Turizm oldu. Pandemi ile beraber büyük 
şehirlerden kaçanlar daha çok Çanakkale'yi tercih etmeye 
başladı. Zenginler, sanatçılar, siyasetçiler başta olmak 
üzere çok sayıda kişi Çanakkale'ye gelmeye karar verdi. 
Bunlar da daha çok Ayvacık, Bayramiç, Ezine Çanakkale 
Merkez gibi ilçelerde bulunan tarlaları alarak doğa içinde 
yaşamak istedi. Buralarda verimli tarlaları ucuza kapatan 
zenginler, bunu imara açmak için Eko Turizm kılıfını 
uydurdu.
Köylülerden ucuza alınan tarlalar Eko Turizm dosyası 
oluşturularak İl Genel Meclisi'ne gönderiliyor. Meclis üyeleri 
bu konuda hiç vakit geçirmeden ve gerekli incelemeleri 
yapmadan dosyaları geçiriyor. Mecliste üyesi bulunan tüm 
partilerin koşulsuz karşı çıkmadan onay veriyor. 

Göstermeli birkaç dosya meclisten geçmedi. Geri kalan 
yüzlerce dosya meclisten geçiyor. Başka yerlerde bir yılda 
meclisten geçen Eko Turizm dosyaları Çanakkale İl Genel 
Meclisi'nden bir ayda geçiyor.

VİLLALAR DİKİLİYOR
Başta zeytin olmak üzere verimli ağaçların içinde 
bulunduğu tarlalara bile Eko Turizm izni verildi. Geçen süre 
içinde 100'lerce dosya meclisten geçti. Bu dosyaların çok azı 
amacına göre çalışma yapıldı. Geri kalanı ise çoğunda 
villalar dikildi ya da evler inşa edildi. Bu eleştiriyi yapan da 
yine il genel meclisi üyeleri. Meclisten geçen dosyaların 
çoğunun amacına uygun kullanılmadığı tarlara villa 
dikildiği belirtildi.

TEPKİLERE RAĞMEN DOSYALAR 
GEÇİYOR
Dünyada bile tarımın bu kadar önemli olduğu zamanda İl 
Genel Meclisi'nden Eko Turizm dosyaları onay alarak 
geçmeye devam ediyor. Geçen dosyalar da gazetelere 
çarşaf çarşaf ilan ediliyor. İl genelindeki gazetelerin 
sayfaları Eko Turizm dosyaları ile dolu. İşte onlardan bir 
kaçı; Çanakkale İli, Ayvacık İlçesi, Kösedere Köyü, 122 ada 
138 (Eski 947) parsel numaralı taşınmaz için hazırlanan 
"EkoTurizm/ Kırsal Turizm Tesis Alanı" amaçlı 1/5000 
ölçekli nazım ve 1/1000 ölçekli uygulama imar planları, 

5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu'nun 10. maddesi (c) bendi 
gereğince İl Genel Meclisi'nin 05.03.2022 tarih ve 53 sayılı 
kararı ile onaylanmıştır. Onaylanan imar planları 
29.03.2022 tarihinden itibaren bir (1) ay süre ile İl Özel 
İdaresi internet sayfasında ve İmar ve Kentsel İyileştirme 
Müdürlüğü ilan tahtasında askıya çıkarılmıştır.
Çanakkale İli, Ayvacık İlçesi, Paşaköy Köyü, 182 ada, 7 
numaralı parsel için hazırlanan “EkoTurizm/Kırsal Turizm 
Tesis Alanı” amaçlı nazım ve 1/1.000 ölçekli uygulama imar 
planları, 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu'nun 10. maddesi 
(c) bendi gereğince İl Genel Meclisi'nin 05.03.2022 tarih ve 
57 sayılı kararı ile onaylanmıştır. Onaylanan imar planları 
29.03.2022 tarihinden itibaren bir (1) ay süre ile İl Özel 
İdaresi internet sayfasında ve İmar ve Kentsel İyileştirme 
Müdürlüğü ilan tahtasında askıya çıkarılmıştır.
Çanakkale İli, Ayvacık İlçesi, Paşaköy Köyü, 195 ada, 11 
numaralı parsel için hazırlanan Turizm Alanı” amaçlı 
1/5.000 ölçekli ilave nazım ve “Eko Turizm / Kırsal Turizm 
Tesis Alanı” amaçlı 1/1.000 ölçekli ilave uygulama imar 
planları, 5302 sayılı İl Özel İdaresi Kanunu'nun 10. maddesi 
(c) bendi gereğince İl Genel Meclisi'nin 05.03.2022 tarih ve 
52 sayılı kararı ile onaylanmıştır. Onaylanan imar planları 
29.03.2022 tarihinden itibaren bir (1) ay süre ile İl Özel 
İdaresi internet sayfasında ve İmar ve Kentsel İyileştirme 
Müdürlüğü ilan tahtasında askıya çıkarılmıştır.

Çanakkale'nin Verimli Toprakları Eko 
Turzim Kılıfıyla Ranta Kurban Ediliyor 

TESK'ten 'esnafa özel elektrik tarifesi' talebi
TESK Genel Başkanı Bendevi Palandöken, "Yalnızca esnafa 
özel, vergilerin kaldırıldığı bir elektrik faturası, maliyetleri 
düşüreceğinden esnafın sattığı ürün fiyatlarına da olumlu 
yansır." açıklaması yaptı.
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK) 
Genel Başkanı Bendevi Palandöken yaptığı açıklamada, 
fırın, dolap, buzluk, reyon, klima, tabela, pervane, ütü, 
berber ve kuaför malzemeleri gibi yüzlerce farklı meslekte 
kullanılan elektrikli cihazların esnaf ve sanatkarlar için 
vazgeçilmez olduğunu belirtti.
Bu nedenle elektrik faturalarının esnafın en önemli gider 
kalemlerinden olduğunu ifade eden Palandöken, şu 
değerlendirmelerde bulundu:
"Şimdi yaz gelirken dondurma bile satmaktan vazgeçen 
bakkal esnafımız, serinletici pervanelerini çalıştırmayan 
kafe restoran işletmecilerimiz gibi birçok farklı sektörde 
esnafımız bu elektrik faturalarından muzdarip. Esnafımızın 
kazancını büyük oranda düşüren elektrik faturalarında, 
esnaf, ticarethane statüsünden çıkarılarak özel statüye 
geçirilmeli ve böylece faturalarda indirim sağlanmalı. Yaz 
mevsimiyle dolapların, klimaların daha fazla çalışacağı da 
göz önünde bulundurularak esnafımıza özel bir 
fiyatlandırma ile 'esnaf tarifesi' çıkarılmalı. Yalnızca esnafa 
özel, vergilerin kaldırıldığı bir elektrik faturası, maliyetleri 
düşüreceğinden esnafın sattığı ürün fiyatlarına da olumlu 
yansır."
Nakliyeci ve üretici desteklensin
Palandöken, her geçen gün artan enflasyonun düşmesi için 
yapılması gerekenin nakliyeci esnafı için ticari akaryakıt, 
üretici için ucuz akaryakıt ve gübre verilmesi olduğunu 

ifade etti.
Üretici ürününü ne kadar ucuza mal ederse, bunun 
piyasaya aynı oranda olumlu yansıyacağını bildiren 
Palandöken, şunları kaydetti:
"Bugün üreticinin istediği sulamada indirimli elektrik, 
tarımda indirimli gübre ve akaryakıt. Aynı zamanda bu 
ürünlere halkın daha ucuza ulaşması için de ulaştırmada 
ticari akaryakıt ve esnaf için esnaf tarifesinde elektrik 
uygulaması olacaktır. Bunlar sağlanırsa enflasyon da 
düşer, halkın alım gücü de artar. Piyasalara rahatlama 
gelirken kalıcı bir çözüm bulunmuş olur.”

“Adı Özgür Kendisi Diktatör Belediye Başkanı Birol Arslan!”
“Bu meclisin Başkanı benim. Bana nasıl konuşmam 
gerektiğini öğretmeyin. Ben tüm gruplara aynı şekilde 
sesleniyorum Arka tarafta entrikalar çevirip, bir de bize 
selam veriyorsunuz. Daima kamuoyunu yalanlarla 
yanıltıyorsunuz, ama inanmıyorlar.” Kepez Belediye 
Başkanı Birol Arslan'ın bu sözleri Kepez Belediye 
Meclisini karıştırdı. 
AK Partili Meclis Üyeleri meclisi terk etti. AK Parti Belde 
başkanlığı “Adı özgür kendisi diktatör belediye başkanı 
Birol Arslan!” başlığıyla bir açıklama yayınladı 
açıklamada
 “Kepez Belediye Başkanlığı makamını işgal eden Birol Arslan 
canlı yayında partimizden özür dilemediği taktirde bizler de 
kendisinin de rahatsızlığını ifade ettiği haftalık basın 
açıklamalarımızı belediye binasının karşısında yapmaya 
başlayacağız” ifadelerine yer verildi.”
Yapılan açıklama: “Belediye meclis üyelerimize yönelik ısrarla 3 

yıldan beri sürdürdüğü taciz aşağılayıcı tavırların yanı 
sıra partimizin kurumsal kimliğine yönelik fütursuzca 
eleştiri ötesi yaptığı konuşmalara artık dur demek için 
meclisi terk ettik. Adı özgür kendisi diktatör belediye 
başkanı Birol Arslan'ın bu tavırları sürdüğü müddetçe 
aynı şekilde cevap vermeye devam edeceğiz. Ak parti 
olarak kim olursa olsun yapılan her hizmeti destekledik 
yanında olduk ancak bu saatten sonra Kepez Belediye 
Başkanı Birol Arslan İle yollarımız ayrılmıştır. Yapılan bu 
saygısızlıkları ve iftiraları kabullenmemiz mümkün 

değildir. Belediye meclis üyelerimiz bu yakışıksız tavırlara 
meclisi terk ederek tepkilerini göstermişlerdir. 
Kepez Belediye Başkanlığı makamını işgal eden Birol Arslan 
canlı yayında partimizden özür dilemediği taktirde bizler de 
kendisinin de rahatsızlığını ifade ettiği haftalık basın 
açıklamalarımızı belediye binasının karşısında yapmaya 
başlayacağız” ifadelerine yer verildi.
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Çanakkale belediyesi Nisan ayı belediye Meclis 
toplantısında ulaşım zammı da görüşüldü. Meclis 
toplantısında İlgili Kooperatif ile Komisyon arasında yapılan 
görüşmelerin ardından komisyonda alınan kararla ilgili 
bilgiler veren ve teklifi meclise sunan  Çanakkale 
Belediyesi Ulaşım Müdürü Hayati Gürses “İlgili kooperatif  
şehiriçi, Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı  tam yolcu taşıma 
ücretlerini tam  4,90 TL'den 10,48 TL'ye  yüzde 113 
artmasını, şehiriçi, Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı   öğrenci 
taşımalarının  3 TL'den 6,41 TL'ye  yüzde 113 artmasını  
Kampüs içi yolcu taşıma ücretinin 0,90 TL'den  biniş 
fiyatının yüzde 50'si olacak şekilde  toplu taşıma 
ücretlerine zam talebinde bulunmuştur.  Komisyonlarımız 
Kooperatifin sunumlarını dinlediler.  Ulaşım Komisyonu 
Üyesi Musa Oyan, şehiriçi, Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı   tam 
yolcu taşıma ücretinin  8 TL Olması, şehiriçi, Güzelyalı, 
Dardanos, Çınarlı öğrenci taşıma ücretinin  3 TL olarak aynı 
kalması,  Kampüs içi taşıma ücretinin 1,10 TL  olması 
şeklinde teklif verdi.  Diğer komisyon üyelerimiz şehiriçi, 
Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı  tam yolcu taşıma ücretini 8 
TL'ye, şehiriçi, Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı   öğrenci taşıma 
ücretinin  5 TL'ye  Kampüs içi taşıma ücretinin   1,10 TL'ye  
7/24 kulanışlı kartların bir binişlik kartın 8 artı  kart bedeli, 
iki binişlik  16 TL artı kart bedeli , 4 binişlik kartın 32 TL artı  
kart bedeli olacak şekilde  ulaşım komisyonu üyelerinin oy 
çokluğu, plan bütçe komisyon üyelerinin  de oy birliği ile 
karar verilmiştir” dedi.

ÖĞRENCİYE ULAŞIM ÜCRETLERİNE 
YAPILAN ZAMMI KABUL ETMİYORUZ
AK Parti Belediye Meclis üyesi ve Ulaştırma Komisyonu 
Üyesi Musa Oyan  yaptığı değerlendirmede “Evet yine bir 
zamla karşı karşıyayız. Bir artış yapılması gerekiyordu.  
Gelir desteği açısından 2 TL önerimiz vardı ve bunun 
sebebini şöyle açıklıyorum, bu katkıyı arttıralım ki 
vatandaş  üç ay daha az yansıtalım şeklindeydi.  Ancak 
bütçede böyle bir yükün karşılanmayacağı söylendi.  500 
milyonluk bütçede biz onun hesabının da yaptık. Aylık  200 
bin TL 3 ayda 300 bin TL'lik bir bütçe demek.  500 milyonluk 
Belediye bütçesinden karşılanması kabul görülemedi.  
Öğrencilerin de bir ay sonra zaten Çanakkale'yi terk 
edeceğini biliyoruz.  Öğrenciler gittikten sonra, öğrenciye 
yapılacak zammın Çanakkale'de ikamet eden vatandaşın 
evine ikinci bir götürüşün olacağını düşünüyorum.  Bizim 
öğrenciler için zam yapmamız gereken nokta belki Ağustos 
ayındaki ekonomik duruma bakılarak yapılabilirdi. Onun 
için öğrenciye şu an için yapılan zammı kabul etmiyoruz” 
dedi.

AKARYAKITA GELEN %155 ZAM ULAŞIM 
ÜCRETLERİNE ZAM YAPMAYA MECBUR 
BIRAKTI
CHP Belediye Meclisi Grup Başkan Vekili  Erdal Gezen de 
zam talebine yönelik yaptığı açıklamasında “Cumhuriyet 
Halk Partisi Meclis Grubu olarak bu zor ekonomik şartlar 
altında  özellikle Ocak, Şubat, Mart aylarında  akaryakıta 

yapılan yüzde 155'e yakın  yapılan zam karşısında toplu 
taşımada,  bizler de istemeden bir zam yapılması 
zorunluluğunu hissetmiş durumdayız.  Bu zam kent 
halkımız için zor olacak bunu da kabul ediyoruz. Ancak 
yeterince  nitelikli bir toplu taşıma için  özellikle Özel Halk 
Otobüslerin de mevcut durumu dikkate alındığında  kendi 
içimizde değerlendirerek  bu zammın bu oranda olmasını 
tespit ederek karar verdik.  Umarım önümüzdeki dönemde 
Akaryakıt fiyatlarında bir gerileme olur, dövizde bir 
gerileme olur ve bu zamlar  daha düşük oranlarda olarak 
geri alınır.  Umarım Kent halkı da bu süreçte  belediye 
meclis üyelerine hak verir” dedi.

VATANDAŞ ÖDEME ZORLUĞU ÇEKİYOR, 
OTOBÜS SAHİPLERİ İSE ZARARINA 
HİZMET VERİYOR
Çanakkale Belediye Meclis Üyesi ve Plan Bütçe Komisyonu 
Başkanı  Süleyman Canpolat ise “Plan Bütçe Komisyonu 
olarak daha önceki yıllarda, yılda sadece  bir kez yaptığımız 
toplu taşıma araçlarının  zam taleplerini değerlendirme 
toplantılarını son birkaç aydır sürekli yapar hale geldik.  
Sebep malum Türkiye'nin ekonomik koşulları.  Sonuç ise 
bir taraftan gelirleri düşen vatandaşların  ödeme 
zorluklarının gittikçe artması,  diğer taraftan da  
kazandıklarının tümünü akaryakıta  harcadığı için borç 
içinde kalmış otobüs sahiplerinin zorlukları bulunmaktadır.  
Tedbir alınmazsa iyi bir ulaşım hizmetinin sürdürülebilirliği 
tehlikeye girecektir.  Çanakkale küçük bir yer ve bu 
durumu sokağa çıkan bürün vatandaşlarımız biliyor.  Bu 
zor günleri hep birlikte dayanışma ile atlatmak zorundayız.  
Kooperatif tam ücretlerin 10 TL'nin üzerinde olmasını 
önerirken  bizler orta formüller üzerinde çalıştık.  Özetle 
çözümü siyasi tartışmalardan ziyade  matematiksel veriler 

üzerine yoğunlaştık” dedi.

18 NOLU  ŞEHİR İÇİ MİNİBÜSÇÜLERİ VE 
MOTORLU  TAŞIYICILAR KOOPERATİFİ 
PROFESYONEL YÖNETİCİLER İLE 
YÖNETİLMELİ
İYİ Parti Belediye Meclis Üyesi Ahmet Uslu da yaptığı 
açıklamada Kooperatif sistemine değinerek “İYİ Partililer 
olarak bir başka konuya daha değinmek istiyoruz. Bu da 18 
Nolu  Şehir İçi Minibüsçüleri ve Motorlu  Taşıyıcılar 
Kooperatifinin  yöneticilerinin biraz daha duyarlı, 
Kooperatifle ilgili inanılmaz derecede borcun olduğunu 
biliyoruz.  Edindiğimiz bilgilere göre kooperatif 12 Milyon TL 
borçlu.  Şimdi bütün Çanakkale Halkı, öğrenciler ve 
Çanakkale Belediyesi  elinden gelen gayreti göstererek  bu 
hizmeti hep beraber vermeye çalışıyoruz. Ama yönetim 
kurulu, denetim kurulu, garaj bekçisi, o ya da bu  yaklaşık 
20 kişi her ay  huzur hakkı adı altında  asgari  ücretten az 
olmamak üzere bir maaş almaktadırlar.  Bu zor günlerde  
kooperatif yönetiminin bütün  Çanakkale'nin fedakarlık 
yaptığı gibi  fedakarlık yaparak küçücük de olsa bir delik 
tıkamalarını veya  profesyonel bir hizmet alamsını 
istiyoruz.” dedi.

ÖĞRENCİ BİNİŞİ 4.5 TL OLAN ÖNERGE 
CHP MECLİS ÜYELERİNİN OY ÇOKLUĞU 
İLE KABUL EDİLDİ
Yapılan konuşmaların ardından Ulaştırma Komisyonu  yeni 
bir öneri verdi. Öneri ile ilgili açıklama yapan Ulaştırma 
Komisyonu başkanı Cumhuriyet Halk Partisi Belediye 
Meclisi Üyesi Egemen Ergün “Komisyon oy çokluğu ile 
ikinci öneriyi kabul etti.  Yalnız biz grupta  öğrenci ücretini  
5 TL  olarak  karar almıştık. Öğrenci ücretini 4,50 TL yaptık.  
Kampüs 1 TL oldu.  Tam ücret ise 8 TL” dedi.    Ulaştırma 
Komisyonunun verdiği bu önerge ile Tam yolcu taşımaları 8 
TL'de kalırken,  Öğrenci ücretleri 4,50 TL'ye Kampüs İçi 1 TL 
olarak belirlendi.  Bu tekliflerin üzerin meclis üyelerinin  
açıklamalarını ardından  komisyonun iki teklifi de 
oylamaya sunuldu. Öğrenci ücretinin 5 TL olduğu  birinci 
teklif kabul edilmezken  ikinci teklif Cumhuriyet Halk 
Partili üyelerin oy çokluğu ile kabul edildi.

YENİ ULAŞIM  ÜCRETLERİ  TAM 8 TL, 
ÖĞRENCİ, 4,50 TL, KAMPÜS İÇİ 1 TL 
OLDU
Çanakkale Belediyesi Mart Ayında meclise gelen zam talebi 
görüşmelerinin sonucunda Komisyonun ikinci kararı olan 
şehiriçi, Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı tam biniş 8 TL, şehiriçi, 
Güzelyalı, Dardanos, Çınarlı, öğrenci 4,50 TL  Kampüs içi 
ulaşım ise 1 TL olarak kabul edildi.

ÇANAKKALE'DE ŞEHİRİÇİ ULAŞIM ÜCRETLERİNE ZAM!
Yeni Ulaşım Ücretleri  Tam 8 TL, Öğrenci, 4,50 TL, Kampüs İçi 1 TL Oldu
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Öğrencile ulaşım zammına tepki göstererek 'ÇOMÜ okula 
gidemiyor'  etiketi ile sosyal medyada binlerce paylaşım 
yaptı. Yapılan paylaşımlar sosyal medyada popüler hale 
geldi.
Çanakkale Belediyesi Nisan Ayı Meclis Toplantısından 
çıkan ulaşıma zam kararı ile 3 TL olan öğrenci ücreti 4,5 
TL'ye çıktı. Kampüs içi ulaşım ise 1 TL olarak belirlendi. 
Böylece bir öğrencinin günlük ulaşım ücreti 9 TL oldu.  
Öğrenciler,  bu zamma tepki göstererek 'ÇOMÜ okula 
gidemiyor'  etiketi ile sosyal medyada binlerce paylaşım 
yaptı. Yapılan paylaşımlar sosyal medyada popüler hale 
geldi.
Akaryakıta peş peşe gelen zamlar Çanakkale'de ulaşım 
fiyatlarına bir zam daha getirdi. Çanakkale Belediyesi Nisan 
Ayı Meclis Toplantısından ulaşıma zar kararı çıktı. 
Akaryakıt zamları gerekçesi ile alınan karara göre,  4,90 TL 
olan tam ücret 8 TL'ye,3 TL olan öğrenci ücreti 4,5 TL'ye 
çıktı. Kampüs içi ulaşım ise 1 TL olarak belirlendi. Böylece 
bir öğrencinin günlük ulaşım ücreti 9 TL oldu.

EN SON ZAM OCAK AYINDA YAPILMIŞTI
Ulaşıma en son bu yılın Ocak Ayı Meclis Toplantısı'nda zam 
gelmiş, şehir içi toplu ulaşım ücretlerine de yüzde 36 
oranında zam yapılmıştı.  Buna göre taşıma ücretleri tam 3 
lira 60 kuruştan 4 lira 90 kuruşa, öğrenci 2 lira 20 kuruştan 

3 liraya çıkmıştı. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
kampüs içerisindeki taşıma ücreti ise 65 kuruştan 90 
kuruşa çıkarılmıştı.

“BU ZAMLA OKULA GİDEMEYİZ”
Öğrenci biletlerine yapılan yüzde 50 zam ile 3 TL olan 
biletin 4.5 TL olmasına hem siyasilerden hem de ÇOMÜ'lü 
öğrencilerden tepki geldi.  ÇOMÜ okula gidemiyor etiketi ile 
yapılan paylaşımlar sosyal medyada popüler hale geldi.  
Kalabalık ve eski otobüsler ile yolculuk yaptıklarını dile 
getiren öğrenciler paylaşımlarını görseller ile de destekledi.
4.5 TL'lik ulaşım ücretinin öğrenci bütçesini aştığını ifade 
ederken hem sefer sayılarının artmasını hem de daha yeni 
otobüslerin alınmasını da talep ettiler. Ayrıca hafta sonları 
sefer sayılarının azaldığını bir saate yakın otobüs 
beklendiğini de dile getirenler oldu.

“BU FAHİŞ ZAM MAKUL BİR FİYATA 
ÇEKİLMELİ”
DEVA Partisi İl Başkanı Berkan Karaca da ulaşım zammına 
tepki veren siyasilerin arasında yer aldı. Karaca,  bu 
zammın fahiş olduğunu, zammın ve yetersiz sefer 
sayılarının mağduriyet oluşturduğunu dile getirirken; 
“İvedi bir şekilde yeniden düzenleme yapılmasını 
yetkililere önemle tavsiye ediyorum” dedi.  Başkan Karaca 

paylaşımında şu ifadelere yer verdi:
“Çanakkale Belediye Meclisi tarafından toplu ulaşım ücret 
tarifesinde öğrenci ücretine %50 oranında zam yapılması 
ve yeteri kadar sefer sayısı olmaması öğrenci şehri olan 
kentimizde büyük mağduriyet yaratmaktadır. Alım 
gücünün her geçen gün azaldığı, yoksulluğun tavan yaptığı 
bu dönemde zar zor geçinen öğrencilerimizin zorunlu 
harcamalarına bu yönde zam yapılması mağduriyetlerini 
daha da arttıracaktır. Bu sebeple tarifeye yapılan bu fahiş 
zammın makul bir fiyata çekilmesi ve sefer sayısının 
arttırılması ile ilgili olarak ivedi bir şekilde yeniden 
düzenleme yapılmasını yetkililere önemle tavsiye 
ediyorum.” dedi.
AK Parti İl Başkanı Naim Makas da zamlara tepki gösterdi. 
Başkan Makas da zamları, fahiş bulduğunu ifade ederken, “ 
Gençlerimiz bunu hak etmiyor, çok yazık yorumunda 
bulundu.

“Biz Okula Gidemeyiz!”

Adalılar Taleplerini İlettiler: Deniz Otobüsü Seferlerinin Yeniden Başlasın
Gökçeada Ada Dayanışması, GESTAŞ'ın Eceabat 
İskelesi'nde bir araya gelerek, taleplerini sıraladı. Deniz 
otobüsü seferlerinin yeniden başlatılması ve arabalı 
vapurun direkt olarak Çanakkale'den sefer yapması gibi 
talepleri içeren basın açıklaması okundu.
 Dayanışma adına açıklamayı okuyan CHP'li Gökçeada 
Belediye Meclis Üyesi Ahmet Aydın şu ifadeleri kullandı:
"Ulaşım hakkı; en temel haklar olan çalışma, sağlık, eğitim 
ve kültürel yaşama katılma gibi diğer kamusal haklar ile 
doğrudan ve açık bir ilişki içindedir. Bu bakımdan "ulaşım 
hakkı", diğer haklara erişime aracılık eden temel bir insan 
hakkıdır. Kamusal alanda gerçekleşen niteliği ve insanların 
şu ya da bu şekilde toplum yaşamına katılmak için 
kullanmak zorunda olduğu ulaşımın; anayasa ile koruma 
altına alınmış 'kamusal bir hak' olduğu açıktır. Bu sebeple 
sosyal devlet olmanın gereği, ulaşım; tek amacı kar etmek 
olan serbest piyasa koşullarına terk edilemeyecek bir 
alandır. Bizler ana karaya uzakta yaşayan Gökçeadalılar 
olarak hem kış, hem de yaz koşullarında ulaşımda büyük 
sıkıntılar çekiyoruz. Sıkıntılarımızın çözüm mercii direkt 
olarak GESTAŞ'ın kendisidir. Taleplerimizle ilgili hem Sayın 
Valimizle, hem Sayın Kaymakamımızla ve hem de Sayın 
Belediye Başkanımızla görüşmeler yaptık. Bu 
görüşmelerde kendilerinin dayanışmamıza gösterdikleri 

ilgi ve samimiyetlerinden ötürü yaklaşımlarına teşekkür 
ediyoruz. Ada Halkının aşağıda sıraladığımız talepleri ile 
ilgili GESTAŞ'ın acilen çözüm odaklı bir çalışma yapıp, 
isteklerimizi yerine getirmesini istiyoruz. Bizlerin bu 
istekleri karşılanamayacak istekler değildir. Nitelikli ve 
güvenli ulaşımın yerine getirilmesi açısından zaman 
zaman mahrumiyetin büyük eziyetini yaşadığımız Ada'da, 
taleplerimizin gerçekleşmesi son derece önemlidir.”
 

Dayanışmaya destek vermek için katılım sağlayan CHP 
Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan da, “İnsan yaşamının 
daha da güzelleşmesi, adadaki yaşamın daha kolay hale 

gelmesi için istenilen şeyler, idarenin yapabileceği şeyler 
bunlar. Bu sese kulak verilmesini diliyorum. Gökçeada, 
gerçekten çok güzel bir adamız, oraya ulaşımın sorunsuz 
olması ve insanların ulaşabilmesi bizim için çok önemli, 
yetkilileri göreve davet ediyoruz" dedi.
 
Adalılar, GESTAŞ'tan taleplerini ise şu şekilde sıraladı:
“1- Çanakkale'ye deniz otobüsü seferlerinin yeniden 
başlatılması.
2- Arabalı vapurun direk olarak Çanakkale'ye sefer 
yapması.
3- GESTAŞ'ın Ada'ya ulaşımda açık denize uygun, daha 
güvenli ve donanımlı bir gemi tahsis etmesi.
4- GESTAŞ'ın Gökçeada ve Kabatepe iskelelerindeki yer 
hizmetlerini iyileştirmesi.
5- Ada'daki GESTAŞ temsilciliğinin sürekli ulaşılabilir ve 
işlevsel bir hale getirilmesi.
6- GESTAŞ'ın Kabatepe - Eceabat arasındaki yolcu 
transferini sağlaması.
7- Kış feribot seferlerinin sıklaştırılması.
8- Gökçeada Belediyesi Hasta Nakil Aracından gemi ücreti 
alınmaması.”
9- Gemiden yaya yolcu iniş ve binişlerinin daha güvenli ve 
kolay erişilebilir biçimde düzenlenmesi.”

Başkan Arslan Bugüne Kadarki Hizmetleri Halka Anlattı

Kepez Belediye Başkanlığı görevine 2019 yılında seçilen 
Kepez belediye Başkanı Birol Arslan seçilmesinden itibaren 
yaptıkları yatırımları, hizmetleri ve mali tablolarını 
geçtiğimiz pazartesi günü Kepez sahilde bulunan Halk 
kafede gerçekleşen toplantıda kamuoyuna açıkladı.
Geniş halk katılımı olan programa CHP yönetiminin yanı 
sıra İyi partili yöneticilerde katıldı.
 2019 yılında Başkan seçilen ve o günden bugüne kadar, 
hizmetleri ve mali tablolarını geçtiğimiz pazartesi günü 
Kepez sahilde bulunan Halk kafede kamuoyuna sunan 
Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan yaptıkları  toplantı 
hakkında; 'Şeffaf belediyecilik anlayışımız gereği, göreve 

geldiğimiz günden bugüne kadarki 3 yıllık süreçte 
yaptığımız yatırımları, hizmetleri ve mali tablomuzu 
paylaştığımız basın toplantımızı büyük bir katılım ile 

gerçekleştirdik. Bizleri her konuda destekleyen halkımıza 
bir kez daha teşekkür ediyorum'' dedi. Toplantıya CHP yanı 
sıra İyi Parti yönetimi de katıldı.

 “Gökçeada Sorunları Dosyası” masaya yatırıldı 
Gökçeada Kent Konseyi öncülüğünde Ankara'ya giden 
Gökçeadalılar sorunlarını anlattı. Kendilerini Ankara'da karşılayan 
Ak Parti Grup Başkan vekili Bülent Turan, Ak Parti Çanakkale 
milletvekili Jülide İskenderoğlu ile ada sorunlarını görüştü.
Gökçeada heyetinde Gökçeada Kent Konseyi Başkanı Bülent Aylı , 
Ak Parti Gökçeada İlçe Başkanı Fatih Taylan, MHP Gökçeada İlçe 
Başkanı Mehmet Şahin, Gökçeada Esnaf Odası Başkanı Mustafa 
Erdem , Gökçeada Turizm Derneği Başkanı Hasan Çelik, Gökçeada 
İlçe Özel İdare Müdürü Akif Köseoğlu, Yeni Bademli Muhtarı Altan 
Uysal, Gökçeada Kızılay Başkanı Murat Suluoğlu, Elta Ada 
Temsilcisi Enis Oktay hazır bulundu. Gökçeadalıların ilk çıkarması 
İçişleri Bakanlığına oldu. İçişleri Bakanı Süleyman Soylu tarafından 
karşılanan ada heyetine Ak Parti Grup Başkan vekili Bülent Turan, 
Ak Parti Çanakkale milletvekili Jülide İskenderoğlu eşlik etti. 

Gökçeada sorunlarını büyük bir dikkatle dinleyen Süleyman 
Soylu'ya brifingi Gökçeada Kent Konseyi Başkanı Bülent Aylı verdi. 
Bu istek ve talepler bakan tarafından anında ilgili birimlere talimat 
olarak verildi. “Gökçeada Sorunları Dosyası” masaya yatırıldı
Bu görüşmenin ardından Ak Parti Grup Başkan vekili Bülent Turan, 
Ak Parti Çanakkale milletvekili Jülide İskenderoğlu ile Gökçeada 
heyeti baş başa görüştü. Heyet tarafından hazırlanan “Gökçeada 
Sorunları Dosyası” masaya yatırıldı. Gökçeada istek ve sorunlar 
dosyası vekillere anlatıldı. Daha sonra MHP Genel merkezine 
gidildi. Burada MHP genel başkanları ile başbaşa görüşüldü. 
Gökçeada heyeti bu ziyaretlerin ardından TPAO TPİC genel müdür 
yardımcısı Yücel Atalay ile de bir araya geldi. 10 yıl aradan sonra 
Ankara'yı ziyaret eden ilk Gökçeadalı heyet yorgun ama mutlu bir 
şekilde Gökçeada'ya geri döndü.



910 Nisan 2022 Pazargazetedegisim.com



10 Nisan 2022 Pazar 10gazetedegisim.com

TBMM Müsilaj Araştırma Komisyonu'nun TBMM Başkanı 
Mustafa Şentop'a sunulan raporunda müsilaja neden olan 
faktörlerin yanında, kontrolü ve önlenmesine ilişkin 
öneriler yer aldı. Raporda, "Marmara Denizi'nde müsilaj 
oluşumunda en önemli faktör sudaki besin maddeleri 
oranının artmasıdır. Tarımsal faaliyetler gerçekleştirilirken 
alınması gereken tedbirlere uyulmasının tarımsal kaynaklı 
kirliliği önemli ölçüde azaltacağı değerlendirilmektedir" 
denildi. Komisyon Başkanı Mustafa Demir ise, biyolojik 
arıtma tesislerinden geçmeden Marmara Denizi'ne atık su 
verilmemesi gerektiğini söyledi.
Başta Marmara Denizi olmak üzere denizlerdeki müsilaj 
sorununun sebeplerinin araştırılarak alınması gereken 
önlemlerin belirlenmesi amacıyla kurulan Meclis Aratırma 
Komisyonu, raporunu tamamladı. 400 sayfalık raporda; 
müsilaja neden olan faktörlerin yanında kontrolü ve 
önlenmesine ilişkin öneriler de yer aldı.

'EYLEM PLANI ETKİN ŞEKİLDE 
UYGULANMALI'
Müsilajın kontrolü, önlenmesi ve bir daha benzeri çevre 
sorunlarının yaşanmaması için; kentsel, endüstriyel, 
tarımsal ve denizcilik gibi faaliyetlerden kaynaklanan 
kirliliğin tespit edilmesi gerektiği; kirlilik kaynaklarının 
etkisinin ve kirlilik yükünün azaltılması amacıyla da 
eğitim ve farkındalık çalışmalarına ihtiyaç duyulduğu 
belirtilerek,  şöyle denildi: "Marmara Denizi'ndeki 
kirliliğinin giderilmesi amacıyla Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı koordinasyonunda Marmara Denizi 
Havzası'nda yer alan valilikler, yerel yönetimler, ilgili 
kurum ve kuruluşlar, sivil toplum kuruluşları ve 
akademisyenlerin katılımlarıyla hazırlanarak 06 Haziran 
2021 tarihinde kamuoyu ile paylaşılan 22 maddelik 
Marmara Denizi Eylem Planında belirtilen tüm eylemler 
birbirini tamamlar nitelikte düzenlenmiştir. Eylem Planının 
bu bütünlük dikkate alınarak etkin bir şekilde 
uygulanması, uygulamaların titizlikle takip edilmesi, 
denetlenmesi ve belirtilen standartlarda işletilmesi ile 
Marmara Denizi iyi çevresel duruma ulaşabilecektir. Eylem 
Planı kapsamında hazırlanan Marmara Denizi Bütünleşik 
Stratejik Planında yer alan faaliyet ve alt faaliyetler, ilgili ve 
sorumlu kurumlar tarafından belirtilen süreler içerisinde 
hassasiyetle uygulanmalıdır" 

'ATIK SU YÜKÜ AZALTILMALI'
Raporda ayrıca, hızlı nüfus artışına bağlı olarak artan su 
ihtiyacı, gün geçtikçe gelişen sanayi ve tarımsal faaliyetlere 
paralel olarak ortaya çıkan aşırı kullanım ve oluşan kirlilik 
nedeniyle yaşanan sorunların atık su yönetiminin önemini 
ortaya koyduğu vurgulanarak, şu ifadelere yer verildi: "Atık 
su yönetiminde temel prensip 'en az kirletme' ve 
'maksimum geri kazanım' olmalıdır. Marmara Denizi 
Havzası'nda bulunan atık su yükünün azaltılması amacıyla 
öncelikli olarak kirliliği kaynağında önleme prensibine 
dayanan temiz üretim uygulamaları ile atık su debisinin ve 
kirlilik yükünün azaltılması sağlanmalı; oluşan atık suyun 
uygun arıtma yöntemleri ile arıtıldıktan sonra yeniden 
kullanım alternatifleri değerlendirilmeli ve bu tedbirlerin 
alınması sonrasında oluşan atık suyun deşarjı mevzuatta 
belirtilen standartlara uygun olarak gerçekleştirilmelidir. 
Arıtılmış evsel atık suların sanayide, park, bahçe ve yeşil 
alan sulamalarında kullanımı yaygınlaştırılmalıdır. 
Kullanılmış suların tekrar kullanılması hakkında yasal 
düzenlemeler yapılmalıdır. Gri suyun yeniden kullanımı 
yasal düzenlemelerle teşvik edilmelidir."

'ATIK SULAR İLERİ BİYOLOJİK 
ARITMAYA TABİ TUTULMALI'
Evsel, endüstriyel, tarımsal ve diğer kullanımlar sonucunda 
kirlenmiş atık suların deşarj edildikleri alıcı ortamın 
fiziksel, kimyasal, bakteriyolojik ve ekolojik özelliklerini 
değiştirmeyecek hale getirmek için farklı arıtma 
yöntemleri kullanıldığı ve bu konunu su kaynaklarının 
korunmasında önem arz ettiği belirtilerek, şöyle denildi: 
"Bu kapsamda tüm evsel ve endüstriyel atık sular ileri 
biyolojik arıtmaya tabi tutulmalı, arıtma tesislerinde su geri 
kazanımı sağlanmalı, Marmara Denizi'nin azot-fosfor 

yükünü azaltmak öncelikli tedbir olmalıdır. Mevcut durum 
ve modelleme çalışmaları dikkate alınarak yapılan 
önceliklendirmeler doğrultusunda planlı ve kademeli 
şekilde arıtmalar yapılmalı ve revize edilmelidir. Marmara 
Denizi'nin ekolojik seviyesini korumak için besin yükü 
azaltımı ihtiyacı dikkate alındığında her iki kaynağın 
(noktasal ve yayılı) olabilecek en etkin seviyede kontrolü 
gerekmekte olup, bölgede bulunan mevcut atık su arıtma 
tesislerinin tamamının ileri biyolojik arıtma tesisine 
dönüştürülmesi gerekmektedir. Marmara Denizi alt 
akıntısının arıtılmamış ve/veya yeterli arıtılmamış atık 
sular için seyrelme ve Karadeniz'e taşınması için bir 
konveyör olarak kullanılması prensibinden vazgeçilerek, 
fiziksel ve biyolojik evsel atık su arıtma tesislerinin 
ivedilikle ileri biyolojik arıtma tesisine dönüştürülmesi 
sağlanmalıdır."

TARIMSAL KAYNAKLI KİRLİLİĞİN 
ÖNLENMESİNE YÖNELİK TEDBİRLER
Raporda, tarımsal kaynaklı kirliliğin önlenmesiyle ilgili de,  
şu ifadelere yer verildi: "Marmara Denizi'nde müsilaj 
oluşumunda en önemli faktör sudaki besin maddeleri 
(azot, fosfor) oranının artmasıdır. Bitkisel üretim amacıyla 
bitkinin ihtiyacından fazla verilen kimyasal gübreler ve 
hayvancılık işletmelerinde uygun depolanmayan 
hayvansal dışkılar ve silaj suları içerisinde bulunan besin 
maddeleri yüzey akışı ile yer üstü sularına, sızma yolu ile 
yer altı sularına karışarak kirlilik oluşturmaktadır. 
Tarımsal faaliyetler gerçekleştirilirken alınması gereken ve 

İyi Tarım Uygulamaları Kodunda da yer alan tedbirlere 
uyulmasının tarımsal kaynaklı kirliliği önemli ölçüde 
azaltacağı değerlendirilmektedir. Havza bazında pestisit, 
gübre ve diğer kimyasal bileşiklerin kullanımının kontrol 
altına alınması, bu tür kimyasalların kullanılması, 
üretilmesi, taşınması ve depolanması sırasında atıkların 
çevreye bırakılmasının önlenmesi yönünde sıkı tedbirler 
alınmalı, havza içerisinde organik gübre kullanımı teşvik 
edilmelidir. Zirai faaliyetlerde arazi yönetimi, gübreleme 
yönetimi teknikleri ile birlikte damla sulama sistemlerine 
geçilerek tarımsal gübre kullanımı kaynaklı kirleticilerin 
akarsulara geçişi sınırlandırılmalıdır. Marmara Denizi'ndeki 
müsilaj sorunu ve tarımsal kirliliği önlemeye yönelik 
tedbirler konusunda kamuoyu farkındalığı ve 
çiftçilerimizin bilinçlendirilmesi amacıyla kamu spotları 
hazırlanarak yerel ve ulusal kanallarda yayınlanması 
sağlanmalıdır" .

KOMİSYON BAŞKANI DEMİR: ASIL 
KİRLETENLER İNSANLAR
Müsilaj Araştırma Komisyonu Başkanı ve AK Parti İstanbul 
Milletvekili Mustafa Demir, müsilaja neden olan üç tane 
temel etken olduğunu belirterek, "Bir tanesi küresel ısınma 
nedeniyle suyun ısınması. İkincisi Marmara Denizi'nin 
jeolojik yapısı nedeniyle durgun bir suya sahip olması. 
Üçüncüsü Marmara Denizi'ni asıl kirletenler insan odaklı. 
Bunlara baktığımızda en çok kirleticiler kentsel atıklar. 
Gemilerin bıraktığı balast suları var, kötü tarım 
uygulamaları münasebetiyle gübreleme ve onun 
artıklarının denize ulaşması ama bunların hepsinin 
içerisinde asıl kirleticiler insan odaklı kirleticiler" dedi.
Marmara Denizi'nin etrafında 5'i büyük şehir olmak üzere 7 
il olduğunu ve biyolojik arıtma olmadan bu illerden 
Marmara Denizi'ne su verilmemesi gerektiğini kaydeden 
Demir, "Marmara'ya 7.5 milyon metreküp atık su veriliyor. 
Bunun yüzde 76'sı İstanbul odaklı. Her ne pahasına olursa 
olsun artık İstanbul'un ileri biyolojik arıtma tesislerinden 
geçmeden Marmara Denizi'ne su vermemesi lazım. 
Cumhurbaşkanımızın talimatıyla yasal çalışmaların alt 
yapısına başlandı. Hedefimiz, Marmara Denizi'ne artık 
suların verilmemesi" diye konuştu. 

'Müsilajın nedeni sudaki besin maddesi oranının artması’

71 kedi ve 56 köpek kısırlaştırıldı
Çanakkale Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, kent genelinde sokakta yaşayan can dostlar 
için gerçekleştirdikleri çalışmaları Mart ayı boyunca da 
aralıksız olarak sürdürdü.
Veteriner İşleri Müdürlüğünce gerçekleştirilen 
çalışmalar kapsamında, Mart ayı boyunca 71 kedi ve 56 
köpeğin kısırlaştırma operasyonu tamamlandı. Uzman 
ekiplerce alınan kedi ve köpekler kısırlaştırma 
işlemlerinin ardından gerekli sağlık kontrollerinden 

geçirilirken, 5199 Sayılı Kanun kapsamında 
gerçekleştirilen tedavilerinin ardından can dostlarımız, 
alındıkları bölgelere geri bırakıldı.
Yürütülen çalışmalar kapsamında can dostlar, belediye 
ve kentlilerin de duyarlılıkları sayesinde yeni yuvalarına 
kavuşmaya devam ediyor. Sahiplendirme çalışmaları 
doğrultusunda yine Mart ayında 13 köpek de yeni 
yuvasına kavuştu.  
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Türkiye'de enflasyon martta aylık yüzde 5,46 arttı ve yıllık 
enflasyon şubattaki yüzde 54,44 seviyesinden yüzde 
61,14'e yükseldi. Beklentiler aylık artışın yüzde 5,6 ve yıllık 
enflasyonun yüzde 61,5 seviyesinde gelmesiydi. 
Beklentilerin hafif altında kalınsa da Türkiye İstatistik 
Kurumu'nun açıkladığı yıllık yüzde 61,14 tüketici 
enflasyonu Mart 2002'deki yüzde 65,1'lik enflasyonun 
ardından görülen en yüksek seviye. Rusya Ukrayna 
savaşının etkisiyle enerji emtiaları fiyatlarındaki sert 
yükseliş ve gıdada KDV indirimlerine rağmen 
önlenemeyen fiyat artışları ile tüketici enflasyonu 20 yılın 
zirvesinde çıktı.
Üretici enflasyonu ise üç haneli ve yüksek seyretmeye 
devam ediyor. TÜİK verilerine göre aylık üretici enflasyonu 
yüzde 9,19 artarken yıllık enflasyon şubattaki yüzde 
105,01'den yüzde 114,97'ye yükseldi. Zaten bozulan 
enflasyon beklentileri ve kötüleşen gerçekleşmelere bir de 
Rusya Ukrayna savaşı eklenince enflasyonda çok daha 
yüksek seviyelerle karşı karşıya kalındı. Analistler mayısta 
enflasyonun yüzde 70'i geçmesini bekliyor 2022 sonu 
beklentileri ise yüzde 54'e kadar çıkmış durumda. Nisana 
doğalgaz, elektrik ve şeker zammıyla başlandı. Hükümetin 
birçok üründe KDV indirimine gitmesine rağmen nisanda 
yüksek enflasyon beklentileri devam ediyor.

Taze sebze ve meyve ilk çeyrekte yüzde 
60,8 zamlandı
Tüketici enflasyonunda harcama gruplarının geneline 
yayılan artış olsa da martta gıda ve ulaştırma grupları 
yükselişte ana etmen oldu. Gıdada özellikle et, savaş 
nedeniyle gelemeyen gemilerin yarattığı arz sıkıntısıyla 
ayçiçek yağı ile taze ve sebzede her ay devam eden zamlar 
ile aylık artış yüzde 4,73'e geldi. Bunun aylık tüketici 
enflasyonuna etkisi 1.24 puan oldu. Yılın ilk çeyreğinde ise 
taze sebze ve meyvede yüzde 60,79'luk fiyat artışı yaşandı. 
İşlenmemiş gıdada ise üç aylık enflasyon yüzde 33,89 
olarak hesaplandı. İşlenmiş gıdada ilk çeyrekte enflasyon 
yüzde 18,77, ekmek ve tahıllarda ise yüzde 19,92 oldu.

TÜİK: Kirada üç aylık artış yüzde 6,79
Sigara zammının etkisiyle alkollü içecekler ve tütündü 
yüzde 3,91 aylık artış manşet tüketici enflasyonuna 0.18 
puanlık etki yarattı. Giyim ve ayakkabı grubunda yüzde 
1,78 artış görülürken konutta ise yüzde 1,84 yükselişle 0.27 
puanlık katkı geldi. TÜİK verilerine göre kiralarda aylık 
artış sadece yüzde 1,92 olurken ilk çeyrekte kiraların 
yükselişi yüzde 6,79 olarak hesaplandı. Oysa kira 
artışlarının yapılması için temel alınan 12 aylık ortalama 
TÜFE ocakta 22,58, şubatta yüzde 25,98 martta ise yüzde 
29,88 arttı. Ancak TÜİK'in kira artış hesapları tüm bunların 
altında kaldı.
İlaç zamlarıyla sağlık grubunda aylık artış yüzde 5,33 
olurken ev eşyası grubunda ise yüzde 3,24'lük yükseliş 
yaşandı. Eğlence ve kültürdü yüzde 2,78, haberleşmede 
yüzde 3,63, eğitimde ise yüzde 6,55'lik yükselişler oldu 

mart ayında şubata göre.
Benzinde aylık zam oranı yüzde 24,41
Mart enflasyonuna damgasını ise ulaştırma grubu vurdu. 
Grupta aylık artış yüzde 13,29 oldu ve manşet tüketici 
enflasyonundaki artışın 2.23 puanı yani yarısı ulaştırma 
grubundan geldi. Benzinde aylık yüzde 24,41, motorinde 
yüzde 32,67, LPG'de yüzde 14,33 zamlar yaşanırken Rusya 
Ukrayna savaşının getirdiği dengesiz fiyatlamaların 
nisanda nasıl bir seyir izleyeceği de belirsiz.
Lokanta ve otellerde ise hem kurdaki artışın etkisi hem de 
işlenmemiş gıda fiyatlardaki yükselişin etkisiyle yüzde 
6,04 yükseliş var. Altın fiyatlarındaki artış da çeşitli mal ve 
hizmetler grubunda aylık enflasyonu yüzde 4,88'e taşıdı.

Negatif reel faiz 50'ye dayandı
Merkez Bankası'nın yüzde 14 politika faizine karşın 
tüketici enflasyonunun yüzde 61,14'e yükselmesiyle 
birlikte kabaca Türkiye'nin verdiği negatif reel faiz 47,14 
puan oldu. Önümüzdeki aylarda enflasyonun yüzde 70'e ve 
hatta daha yukarısına doğru yükselişini sürdürmesi 
öngörülüyor. Böylece negatif reel faizin de eksi 50 puanı da 
aşarak tarihte görülmemiş seviyelere ulaşacak olması 
piyasa tarafından endişe ile izleniyor.

Çekirdek enflasyon yüzde 50'yi aştı
Manşet enflasyon kadar çekirdek enflasyon 
göstergelerinde de kötüleşme devam ediyor. TÜİK 
verilerine göre işlenmemiş gıda, enerji, içki ve sigara ile 
altın hariç TÜFE olan B ve enerji, gıda ve alkolsüz içecekler, 
içki ile sigara ve altın hariç TÜFE olan C endekslerine göre 
çekirdek enflasyon sırayla yüzde 47,01'den yüzde 51,34'e ve 
yüzde 44,05'ten yüzde 48,39'e yükseldi. Hükümetin 
politikalarıyla etkileyebildiği yani yönetilen yönlendirilen 
fiyatlar hariç TÜFE ise yüzde 63,96'ya geldi. KDV indirimleri 

olmasaydı tüketici enflasyonu yüzde 61,14'ün üzerinde 
gerçekleşecekti.

Üretici tüketici makası yeni zirvesinde
Üretici enflasyonu ile tüketici enflasyonu arasındaki makas 
53.8 puanla yine rekor kırdı. Tüketici enflasyonundaki gibi 
üretici enflasyonunda da enerjideki artış yükselişin 
nedenlerinin başında geldi. TÜİK verilerine göre martta 
yıllık kok ve rafine petrol ürünleri yüzde 256,44, elektrik, 
gaz, buhar ve iklimlendirme yüzde 228,94, ham petrol ve 
doğal gaz yüzde 221,04 ile endekslerin en fazla arttığı alt 
sektörler oldu. Yıllık en düşük artış; yüzde 38,82 ile giyim 
eşyası, yüzde 42,34 ile su ve suyun arıtılması ve 
dağıtılması, yüzde 43,17 ile temel eczacılık ürünleri ve 
müstahzarları alt sektörlerinde gerçekleşti. Aylık en düşük 
artış; yüzde 1,14 ile kağıt ve kağıt ürünleri, yüzde 2,96 ile 
deri ve ilgili ürünler, yüzde 3,03 ile kömür ve linyit alt 
sektörlerinde gerçekleşti. Buna karşılık kok ve rafine petrol 
ürünleri yüzde 35,99, diğer metalik olmayan mineral 
ürünler yüzde 14,40, ana metaller yüzde 12,09 ile 
endekslerin en fazla arttığı alt sektörler oldu.

ENAGrup'a göre yıllık enflasyon yüzde 
142,63
Enflasyon Araştırma Grubu (ENAGrup) mart ayı tüketici 
fiyat endeksi ise martta aylık yüzde 11,93 arttı. Ve 
ENAGrup'un hesapladığı 12 aylık tüketici enflasyonu da 
yüzde 142,63'e yükseldi. ENAGrup açıklamasına göre TÜİK 
alt grupları gösterge olarak alındığında en fazla aylık düşüş 
– yüzde 1,41 ile lokanta ve oteller en fazla yükseliş ise yüzde 
78,44 ile sağlık kaleminde gerçekleşti. Gıda ve içecekte 
aylık artış yüzde 15,8 olurken ulaştırma grubunda ise 
yüzde 15,68'lik yükseliş hesaplandı.

Enflasyondaki yükselişi savaş körükledi

Afiş Tasarım Yarışması için başvurular başladı
9-13 Ağustos 2022 tarihleri arasında 59. kez 
düzenlenecek Uluslararası Troia Festivali'nin 
duyurularında kullanılacak afişi belirleyecek 
Afiş Tasarım ve Uygulama Yarışması için 
başvurular başladı.

Ulusal ve Uluslararası alanda 18 yaş üzeri tüm katılımcılara 
açık olan yarışmaya son başvuru tarihi 26 Mayıs 2022 
Perşembe olarak belirlendi. Yarışmada 1. seçilen tasarım 
10.000 TL, 1. ve 2. Mansiyon için seçilen tasarımlar 2.500 TL 
para ödülü alacakken; sergilenmeye değer görülen afişler 
ise 59. Uluslararası Troia Festivali kapsamında 9 – 13 
Ağustos 2022 tarihleri arasında sergilenecek. Ödül töreni 
ise 10 Ağustos 2022 tarihinde düzenlenecek festival resmi 
açılış töreninde gerçekleşecek.

Çanakkale Belediyesi, Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Güzel Sanatlar Fakültesi Grafik Tasarımı Bölümü ve 
Çanakkale Tübingen Troia Vakfı işbirliği ile düzenlenen 
yarışmanın seçici kurulunda ise; Duygu Burunsuz / Kreatif 
Direktörü, Nadir Çakır / Grafik Tasarımcı - Çanakkale 
Belediyesi, Öğr. Gör. Dr. İlkan Devrim Dinç / Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Grafik 
Tasarımı Bölümü Öğretim Görevlisi, Doç. Dr. Ali Can Metin / 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi Grafik Tasarımı Bölümü Öğretim Görevlisi, Blagoy 
Toprakidis / Fotoğraf Sanatçısı – Çanakkale Belediyesi, Öğr. 
Gör. Dr. Özlem Uyan / Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Güzel Sanatlar Fakültesi Grafik Tasarımı Bölümü Öğretim 
Görevlisi, Enver Yılmaz /Çanakkale Tübingen Troia Vakfı 
Başkanı yer alıyor. Ayrıntılı bilgi için Kültür İşleri Müdürlüğü 
ile iletişime geçebilir, (Cevatpaşa Mahallesi Gazi Bulvarı 
No:4, 0286 214 16 72) tasarımlarda kullanılacak
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Ezine ilçesindeki Cezayirli Hasan Paşa Köşkü, şimdiye 
kadar bir önlem alınmaması ve onarılmaması nedeniyle bir 
bir dökülüyor. Tarlalar içindeki köşkün bir bölümü 
yıkılırken ana duvarları olduğu gibi duruyor.
Ezine ilçesinde, Üvecik, Yeniköy ve Mahmudiye köyleri 
arasında Batak Ovası'na hakim bir konumda bulunan 
Cezayirli Hasan Paşa Köşkü, bugün hiçbir kalıntısı 
bulunmayan 18'inci yüzyılda Yerkesik köyü olarak bilinen 
yerleşim alanı içerisinde ayakta kalmayı başaran tek yapı 
olarak dikkat çekiyor. Kültür Varlıklarını Koruma Kurulu 
tarafından koruma altına alınan ve arkeolojik sit alanı 
içerisinde yer alan köşkün mülkiyeti Müze Müdürlüğü'nde 
bulunuyor. Yüksekçe bir bodrum katla birlikte üç katlı olan 
yapının güney yönden direk ikinci kata giriş sağlayan bir 
kapısı bulunuyor. Kapının önünde ahşap olduğu düşünülen 
merdiven ve podyum kısmı günümüze kadar ulaşmadığı 
gibi, yapının iç kısmında bulunan ara bölmelerden hiçbiri 
de mevcut değil. Yapının çatı kısmının köşelerinde küçük 
balkon şeklinde ve kule görünümündeki fenerlikler ilginç 
görüntü oluşturuyor. Dikdörtgen şeklindeki pencerelerin 
üzerinde yalancı kemer bulunuyor. Yapının iç bölümünde 
duvardaki alçı sıvalar üzerinde kazıma çizgi ile çizilmiş 
tekne resimleri de dikkat çekiyor.

 Cezayirli Hasan Paşa, 18'inci yüzyılın ortalarında Kaptan-ı 
Deryalık yapmış önemli birisi. Özellikle Batı Anadolu'daki 
su ile ilgili projelerde Cezayirli Hasan Paşa'nın ismi geçiyor. 
Bu yapının da 1770'lerde yapıldığı belirtiliyor. Cezayirli 
Hasan Paşa Köşkü'nün etrafındaki Kesik köyündeki 
bataklık sularını akıtmak için Beşik Koyu'na kadar bir 
kanalın kazıldığını verilen bilgiler arasında.
Daha 1770'lerin başlarında, Cezayirli Hasan Paşa'nın bu 
bölgeyi ihya etmek için geliştirdiği bir proje. Bu köşk 
özellikle Çanakkale Boğazı'ndaki deniz ticaretini, gemi 

seferlerini kontrol amaçlı da yapılmış bir yapı. Çanakkale 
Boğazı'na girmeden önce Beşik Koyu'nda uygun rüzgarları 
bekleyen gemilerin de gözlemlendiği önemli jeopolitik bir 
nokta. Bu kadar iyi korunmuş bir binanın çok fazla örneği 
Anadolu'da olmadığı da belirtiliyor.
Kültür Rotasında Yer Alıyor
Köşk, tarlalar içinde büyük bir yapı olarak dikkat çekiyor. 
Yıllarca kaderine terkedilen bu yapı için bir çalışma 
başlatılmıştı geçen yıl. Troya Müzesi, Troya Ören Yeri ve 
Cezayirli Hasan Paşa Köşkü aslında Troya Kültür Rotası'nın 
da üzerinden geçtiği bir destinasyon olduğu için bu 
çerçevede bir restorasyon yapılması hedefleniyor.
Çanakkale Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu 
kararıyla, 2018 Troya Yılı kapsamında Cezayirli Hasan Paşa 
Köşkü'ne ulaşımı sağlayan yol parke taş kaplanarak 
yapıldı. Köşk, hazırlanacak bir proje doğrultusunda yakın 
zamanda restore edilerek, kültür turizmine kazandırılması 
hedefleniyor. Bu yönde bir çalışma başlatılmış olsa da 
şuana kadar ortada fiziki olarak bir gelişme olmadığı da 
görünüyor. Köşk tüm heybeti ile zamana karşı direniyor. 
Büyük bölümü yıkılan köşkün ne zaman onarılacağı ise 
bilinmiyor.

Genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Kerem İriç
İsmet Paşa Mah.

 İzmir Cad. No.6 D.11
Merkez / Çanakkale

www.gazetedegisim.com

Tarihi Köşk Restore Edilmeyi Bekliyor

ÇANAKKALE, 'DEPREM ARAŞTIRMA SAHASI' SEÇİLDİ!
Türkiye'nin farklı üniversitelerinden araştırmacıların yer 
aldığı, Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma Kurumu 
(TÜBİTAK) tarafından 'Deprem Araştırmaları Özel Çağrısı' 
kapsamında desteklenen projede Çanakkale şehir merkezi 
araştırma sahası olarak seçildi.
'Deprem Yönetmeliklerinden ve Sahaya Özel Zemin 
Davranış Analizlerinden Elde Edilen Sismik Tasarım 
Spektrumlarına Anakaya Derinliği ve Basen Etkisinin Dahil 
Edilmesi için İlgili Yöntem, Katsayı ve Haritaların 
Geliştirilmesi' projesi doğrultusunda Çanakkale kent 
merkezinde planlanan 6 adet derin sondaj için çalışmalara 
başlandı. Proje ile derin sondajlar ve jeofizik ölçümleri 
yapılarak, deprem istasyonlarının kurulması planlandığı 
bilgisine ulaşıldı.
Konuyla alakalı Çanakkale Belediyesi'nden yapılan 
açıklamada; “Belediyemizin de katılımcısı olduğu proje 
hakkında; TÜBİTAK tarafından “Deprem Araştırmaları Özel 
Çağrısı” kapsamında desteklenen ve yürütücülüğünü 
İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa İnşaat Mühendisliği 
bölümünden Prof. Dr. Sadık Öztoprak'ın yaptığı, Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi, Eskişehir Osmangazi 
Üniversitesi, Sivas Cumhuriyet Üniversitesi ve Gazi 
Üniversitesinden araştırmacıların yer aldığı proje 

kapsamında Çanakkale şehir merkezi araştırma sahası 
olarak seçilmiştir. Şehrimiz için çok önemli olan proje 
içerisinde; derin sondajlar ve jeofizik ölçümlerin yapılması, 
deprem istasyonlarının kurulması planlanmıştır. Bu 
kapsamda toplam 6 adet derin sondaj planlanmış ve sondaj 
çalışmalarına başlanmış olup, 'Deprem Yönetmeliklerinden 
ve Sahaya Özel Zemin Davranış Analizlerinden Elde Edilen 
Sismik Tasarım Spektrumlarına Anakaya Derinliği ve 
Basen Etkisinin Dahil Edilmesi için İlgili Yöntem, Katsayı ve 
Haritaların Geliştirilmesi' projesi belediyemiz teknik 
elemanlarının desteği ile devam etmektedir” denildi

Kovid-19 Anksiyete Ve Depresyonun 
Tekrarlanma Sıklığını Yüzde 25 Artırdı

Kayıtlara “en stresli yıl” olarak geçen 2020'deki trend, 
2021'de de devam etti. Birleşmiş Milletler (BM) raporuna 
göre stres ve endişe seviyeleri 2021'de pandemi öncesi 
seviyelere kıyasla yüzde 4, 2020'de ise yüzde 8 arttı. Öte 
yandan Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ), COVID-19'un 
anksiyete ve depresyonun tekrarlanma sıklığını yüzde 

25 yükselttiğini kaydetti.
Gallup araştırmasına göre kayıtlara “en stresli yıl” olarak 
geçen ve 10 kişiden 4'ünün stresli hissettiği 2020'nin 
ardından bu konudaki trend, varlığını 2021'de de 
sürdürdü. Online PR Servisi B2Press'in incelediği Dünya 
Sağlık Örgütü açıklamasına göre COVID-19 pandemisi 
küresel anlamda depresyon ve anksiyetenin 
tekrarlanma sıklığını yüzde 25 artırdı. DSÖ'nün bilgi 
notunda, sosyal izolasyon, yalnızlık, enfeksiyon korkusu, 
ölümler sonrası yas ve maddi kaygılar gibi sebeplerin 
etkili olduğu bu artıştan sonra kadınların, gençlerin ve 
fiziksel rahatsızlığı bulunanların daha çok risk altında 
olduğu belirtildi. Birleşmiş Milletler (BM) raporunda da 
kadınlarda yüzde 10 daha fazla görülen endişe, üzüntü ve 
stresin yeni rapor döneminde aynı trendi koruduğuna 
dikkat çekildi. Öfkenin ise kadınlarda erkeklere oranla 
yüzde 10 daha az olduğu görüldü.

İMAR VE ŞEHİRCİLİK MÜDÜRLÜĞÜNDEN 
BİLGİLENDİRME TOPLANTISI
Çanakkale Belediyesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğü 
tarafından Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği'nde yapılan 
değişikliğe yönelik bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi.
Belediye Meclis Salonu'nda gerçekleştirilen toplantıya kentte 

faaliyet gösteren tüm yapı denetim firmaları, Makine 
Mühendisleri Odası ile Elektrik Mühendisleri Odası 
temsilcilerinin yanı sıra Belediye İmar Komisyonu Üyeleri de 
katılım gösterdi. Toplantıda; 23 Ocak 2021 Tarih ve 31373 Sayılı 

Resmi Gazete ile 11 Temmuz 2021 Tarih ve 31538 Sayılı 
Resmi Gazete'de yayımlanan Planlı İmar Yönetmeliğinde 
Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmeliklerin 5. maddesinde 
belirtilen aynı yönetmeliğin 57. Maddesine eklenen çatı 
yüzeyi yağmur sularının toplanması ve kullanılması ile 
projelendirilmesine ilişkin değişiklikler anlatıldı.
Bilgilendirme toplantısında yapılan sunum kapsamında 
katılımcılara 25 Şubat 2022 tarih ve 31761 Sayılı Resmi 
Gazete'de yayımlanan Planlı Alanlar İmar Yönetmeliğinde 
Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmeliğinin 2. Maddesinde 
belirlenen aynı yönetmeliğin 57. Maddesinin 29. Fıkrasına 
göre mimari elektrik ve mekanik tesisat proje eklerinde 
mahal listelerinin oluşturulması hakkındaki düzenlemelere 
ilişkin de bilgi verildi.   Öte yandan toplantıda katılımcılar ile 
yapı ruhsat başvurusu ve ruhsat projeleri kontrolünde söz 
konusu yönetmelikte yaşanan aksaklıkların giderilmesine 
yönelik de karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. 
Toplantıda imar projelerinde su ve enerji tasarrufuna 
yönelik yapılabilecek çalışmalar masaya yatırıldı.
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Çanakkale'de kadın çiftçilere yönelik modern zeytincilikte 
yetiştirme ve işleme teknikleri eğitimi düzenlendi.
Tarım ve Orman Bakanlığı, Eğitim ve Yayın Dairesi 
Başkanlığının 2021 Yılı Kadın Çiftçiler Tarımsal Yenilikler İle 
Buluşuyor Projesi kapsamında;  Çanakkale İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü ile İzmir Bornova Zeytincilik Araştırma 
Enstitüsü'nce ortaklaşa yürütülen "Kadın Çiftçilerde 
Modern Zeytincilikte Yetiştirme Tekniklerinin 
Yaygınlaştırılması" projesi kapsamında; Çanakkale Merkez 
Dümrek, Bayramiç Pıtıreli köyleri ile Ezine Geyikli 
beldesinde kadın çiftçilerin katıldığı iki aşamalı eğitim 
toplantısı düzenlendi.
Eğitimlerde üreticilere zeytin yetiştiriciliği, fidan dikimi, 
dikim aralıkları, analiz için toprak ve yaprak örneğinin 
alınması, zeytinde sulama, budama, zeytin hastalık ve 
zararlıları, hasat ve zeytin işleme teknikleri konularında 
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü'nden Ziraat 
Yüksek Mühendisi Özgül Uçar,  İzmir Bornova Zeytincilik 
Araştırma Enstitüsü'nden konu uzmanları Dr. Ayşe 
Deliboran ile Dr. Meltem Ayaz tarafından sunum yapıldı. 
Sunumun ardından kadın üreticilere uygulamalı eğitim 
verildi. Eğitimlere Dümrek köyünden 22, Geyikli 
Beldesinden 20, Pıtıreli köyünden 43 olmak üzere toplam 
85 kadın çiftçi katıldı. Eğitimlere katılan kadın çiftçilere 
katılım belgesi ve hediye olarak zeytin silkme filesi verildi.
Sertifikalar Törenle Verildi
Projesi kapsamında; Çanakkale Merkez Dümrek, Bayramiç 

Pıtıreli köyleri ile Ezine Geyikli beldesinde iki aşamada 
düzenlenen Zeytin Yetiştiriciliği ve Zeytin İşleme Teknikleri 
konusunda eğitime katılan toplan 84 kadın çiftçiye katılım 
belgeleri düzenlenen törenle verildi.
Törene Ezine Kaymakamı Yunus Kızılgüneş, Ak Parti 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, Çanakkale 
Valisi İlhami Aktaş'ın eşleri Songül Aktaş, Çanakkale İl 
Tarım ve Orman Müdürü Erdem Karadağ, Bayramiç 
Belediye Başkanı Mert Uygun, Bayramiç Ziraat Odası 
Başkanı İsmail Pehlivan, Koordinasyon ve Tarımsal Veriler 
Şube Müdürü Halil İbrahim Büyükgaga, Bayramiç İlçe Tarım 
ve Orman Müdürü İbrahim Çobanoğlu, İl Genel Meclisi 
Üyeleri,  Siyasi Parti İlçe Başkanları, Köy Muhtarları, 
Kooperatif Başkanları ve çok sayıda üretici katıldı.
Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürü Erdem Karadağ 

törende yaptığı konuşmasında; “Çanakkale 115 farklı 
ürünün üretildiği Türkiye tarımının lokomotif illerinin 
başında yer almaktadır. Bu 115 ürünün içinde zeytinin; 
Çanakkale İçin, Bayramiç İçin, Pıtıreli için ayrı bir önemi 
vardır. Zeytin; Salamura zeytininden-zeytinyağına, 
kolonyasından sabununa, çayından-kremine birçok 
ürünün üretilebildiği bir meyvedir zeytin. Çanakkale de 326 
bin dekarlık alanı, Zeytin alanları kaplamakta bu alanların 
40 bin dekarı % 12'lik kısmı Bayramiç'te yer almaktadır. 
İlimizde yıllara göre değişmekle birlikte 120 ile 160 bin ton 
arasında zeytin üretilmekte. Yine yıllara göre değişmekle 
birlikte 28 ile 33 bin ton arasında zeytinyağı üretilmekte ve 
bu yağın % 10-12 si Bayramiç'te üretilmektedir. 
Bayramiç'te; Bayramiç Zeytinyağına Coğrafi işaret tescili 
alınması ile başlanılan çalışmaları sonuçlanmak üzere, bu 
çalışmaları Modern Zeytincilikte Yetiştirme ve İşleme 
Teknikleri eğitimi ile süslemek istedik.  Çok yakın bir 
zamanda, birkaç hafta içinde Bayramiç Zeytinyağımız 
Coğrafi İşaret Tescili alacak. Katılım belgelerini vereceğimiz 
Modern Zeytincilikte Yetiştirme ve İşleme Teknikleri 
eğitimi projemizin hazırlanmasında İzmir depreminde 
aramızdan ayrılan Ziraat Yüksek Mühendisi Fatma Öztemel 
Öztürk hanımın emeği çok fazladır. Onu da bu vesile ile 
rahmetle anıyoruz. Eğitimlere katılan tüm kadın 
çiftçilerimize katılımlarından dolayı teşekkür ederim” dedi. 
Eğitime Katılan kadın çiftçilere katılım belgeleri ve hediye 
olarak da zeytin silkme filesi verilmesi ile tören sona erdi.  

Kadın Çiftçilere Modern Zeytincilik Eğitimi

Emniyet Kemeri Kurtarmış
Çanakkale'nin Ezine ilçesinde, kara yolunun 30 metre 
aşağısındaki ormana uçan otomobilinde, kazadan 30 saat 
sonra yaralı bulunan öğretmen Seher Güllüce'nin (49), emniyet 
kemerinin takılı olması sayesinde kurtulduğu ortaya çıktı.
Çanakkale'nin Ezine ilçesinde, kara yolunun 30 metre 
aşağısındaki ormana uçan otomobilinde, kazadan 30 saat 
sonra yaralı bulunan öğretmen Seher Güllüce'nin (49), emniyet 
kemerinin takılı olması sayesinde kurtulduğu ortaya çıktı. İl 
Emniyet Müdürlüğü Asayiş Şube Müdürlüğü Kayıp Şahıslar 
Büro Amiri Komiser Yardımcısı Mümin Öksüz ve ekipteki polis 
memurları Kaan Yılmaz ile İbrahim Çil, 30 saat sonra Seher 
öğretmeni buldukları anı, kaza yerinde ayrıntılarıyla anlattı.
Komiser Yardımcısı Öksüz, "İstanbul'dan ailesinin kayıp 
müracaatını yapmış olduğu, Bayramiç'te bir lisede görev yapan 
Seher öğretmenimiz, önceki sabah evden çıkmış fakat okula 
gitmemişti. Biz aracıyla Çanakkale'deki evden ayrıldığını fakat 
Ezine'ye girmediğini tespit ettik. Sayın savcımızın 
talimatlarıyla cep telefonu sinyali takibe alındı. Bunun üzerine 
yaklaşık 20 kilometrelik alanda arama çalışmasına başladık. 
Çanakkale'den çıktıktan yaklaşık 20 kilometre sonra yakıt 
aldığını fakat Ezine'ye hiç girmediğini tespit ettik. Kaza yapmış 
fakat görülmemiş olma ihtimaline karşın güzergah üzerinde 
araştırma yapmaya başladık. Bu alana geldiğimizde de kara 
yolunun kenarında, yerdeki beton bir aracın altının sürttüğünü 
fark ettik. Devamında ise taş parçasının yerinden sökülüp az 
ileriye gittiğini fark ettik. Az ileride yolun kenarındaki ağaçların 
üst kısımlarının kırıldığını ve eğildiğini gördük. Arkadaşlarla 
ormana indik. Yaklaşık 30 metre aşağı indikten sonra ormanda 
aracı gördük. Aracın yanına gittiğimizde Seher öğretmenin 
'Buradayım' diye seslendiğini duyduk. Öğretmenimizi aracın 
içinden çıkardık ve 112 ekiplerine teslim ettik. Hastaneye sevk 
edildi. Telefonu da ulaşamayacağı bir yerdeydi. Emniyet kemeri 
takılıydı. Öğretmenimizin bu kazadan kurtulmuş olmasının en 
büyük nedenlerinden biridir. Yaklaşık 30 metre uçurumdaki 
aracın içinden sağ çıktı ve tedavisi devam ediyor" dedi.

Göz Teması Kurmak, Meydan Okumak Demektir 

Köpek eğitmeni Semih Soydemir, olası köpek saldırısında 
soğukkanlılığın çok önemli olduğunu belirterek, 'Köpekle 
kesinlikle göz teması kurulmamalı. Göz teması kurmak, 
meydan okumak demektir' dedi.
Kocaeli'nin Kartepe ilçesinde, köpek eğitim merkezinde 
çalışan Köpek eğitmeni Semih Soydemir, son dönemde 
farklı illerde meydana gelen köpek saldırıları üzerinden, 
olası saldırı anında yapılması gerekenleri anlattı. Köpekle 
karşılaşıldığında soğukkanlı olmanın çok önemli 
olduğunu belirten Soydemir, göz teması kurulmasından 
kesinlikle kaçınılması gerektiğini söyledi. Köpeklerin, göz 
teması kurulmasını meydan okuma olarak algıladığını 
açıklayan Soydemir, göz teması kurmaktan kaçınılması 
halinde yüksek ihtimalle köpeğin uzaklaşacağını belirtti.
'Bizi Alanından Uzaklaştırmaya Çalışıyor'
Köpek saldırılarının çoğunun insan kaynaklı olduğunu 
belirten Semih Soydemir, "Köpeklerin saldırma olayı çok 

farklı aslında. 'İnsan kaynaklı' diyebiliriz, 'sosyalleşme 
kaynaklı' diyebiliriz. Benim gözümdeki en büyük sorun 
ise bizim bakamadığımız veya sokakta olan 
köpeklerimizi hep bir araya toplamamız. 40-50 köpek 
maalesef bir aradalar. Bu da tabi ki bir sorun yaratıyor. Bir 
sosyalleşme sorunu yaratıyor. Hoş bir tabir olmasa da 
çete oluyorlar. İçlerine girdiğinizde, onlarla 
kaynaştığınızda hiçbiri bir şey yapmaz fakat tanımıyorsa 
ve onların alanına girdiğinizde saldırma veya hırlama ile 
aslında bizi alanından uzaklaştırmaya çalışıyor" dedi.

'Yanlarından Sakince, Temas Kurmadan 
Gitmeliyiz'
Ani hareketlerden kaçınılması gerektiğini söyleyen 
Soydemir, "Göz teması kurulmamalı. Bir cisim veya obje 
ile üzerine gidilmemeli. Aslında en önemlisi göz teması. 
Bu bir köpek için 'Sana meydan okuyorum' demektir. 
Tanımadığınız bir köpeğe meydan okumak göz teması ile 
başlıyor. Göz temasından kaçınılırsa çok yüksek ihtimalle 
köpek uzaklaşmaya başlayacaktır. Bir cisim atmamak 
gerekiyor. Ben bazen görüyorum. Taş atıyorlar veya 
sopayla yaklaşıyorlar. Köpek bunu tehdit olarak aldığı için 
bu zaten tehlike arz eden bir durum oluyor. En önemlisi de 
onların bölgelerine girmemeliyiz. Onlar kendilerine bir 
alan yaratıyorlar ve burada birkaç köpek oluyorlar. 
Onların yanından sakince, hiç temas kurmadan 
gitmeliyiz" diye konuştu. 

Yayaya yol vermek isteyince kaza yaptı
Demircioğlu Caddesi'nde yaya geçidinde, yayalara yol 
veren A.N.U yönetimindeki 
motosiklete arkadan gelen bir 
araç duramayarak çarptı.
İhbar üzerine ambulans 
ekipleri olay yerine gelerek 
yaralanan kuryeye ilk 
müdahaleyi gerçekleştirdi. 
Kurye A.N.U hastaneye 
kaldırıldı.
Kaza, dün, saat 13.00 
sıralarında Demircioğlu 
caddesinde gerçekleşti. Moto 

kurye A.N.U yaya geçidin de yayalara yol vermek için 
yavaşladı ancak arkadan 
gelen araç duramayarak 
motosiklete arkadan çarptı.  
Moto kurye kazayı hafif 
sıyrıklarla atlatırken araçta 
maddi hasar meydana geldi. 
İhbar üzerine ambulans 
ekipleri olay yerine gelerek 
yaralanan kuryeye ilk 
müdahaleyi gerçekleştirdi. 
Kurye A.N.U hastaneye 
kaldırıldı.
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Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz, 
Çanakkale Savaşı'nda şehit olan Balıkesirli şehitlerin 
anısına belediye tarafından yapımını üstlenerek 
Çanakkale'de yaptırdıkları Kanlıdere Şehitliği'nde 
incelemelerde bulundu.
Başkan Yılmaz'a Gelibolu Yarımadası Tarihi Alan Başkan 
Yardımcısı Zülküf Memiş, eşlik etti. Memiş, Şehitliğin  
Haziran Ayı'nda açılacağın da  ifade eti.
Çanakkale Savaşı Destanının yazıldığı Çanakkale Savaşları 
Gelibolu Tarihi Alanı'nda bulunan Kanlıdere Şehitliği 
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi ve Çanakkale Savaşları 
Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı arasında yapılan protokol 
kapsamında ihya edildi.
Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz, eşi 
Mehtap Yılmaz'la birlikte Çanakkale Savaşı'nda şehit düşen 
Balıkesirli şehitlerin anısına yapılan Kanlıdere 
Şehitliği'ndeki çalışmaları yerinde inceledi.
Çalışmaların hızlı bir şekilde devam ettiğini söyleyen 

Başkan Yücel Yılmaz, önümüzdeki Haziran ayında 
Kanlıdere Şehitliği'nin açılışını yapacaklarını belirtti. .
Başkan Yılmaz'a Gelibolu Yarımadası Tarihi Alan Başkan 
Yardımcısı Zülküf Memiş, eşlik etti.
Gelibolu Yarımadası Tarihi Alan Başkan Yardımcısı Zülküf 

Memiş,  “Kıymetli dostum Balıkesir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Sayın Yücel Yılmaz ve eşini Tarihi Alanda misafir 
etmenin mutluluğunu yaşadık. Ayrıca Haziran ayında 
ziyarete açmayı planladığımız ve yapımını Balıkesir 
Büyükşehir Belediyesi'nin üstlendiği Kanlıdere 
Şehitliği'nde yapılan çalışmaları inceledik.” dedi.
Geçtiğimiz Haziran ayında; Balıkesir Büyükşehir Belediyesi 
ve Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı 
arasında imzalanan iş birliği protokolü ile başlayan 
çalışmalarla; mevcut halinde üzerinde herhangi bir yapının 
ya da işaretin bulunmadığı Gelibolu Kanlıdere mevkiinde, 
ecdada yakışacak bir şehitlik inşa ediliyor.
Alan Başkanlığı tarafından hazırlanan ve inşai faaliyeti 
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi tarafından yapılan olan 
Kanlıdere Şehitlik Projesiyle şehitlerimizin vatan 
savunması için vermiş oldukları üstün mücadele ruhu ve 
dik duruşları ile savaşın kazanılması, şehitlik anıtı ile 
sembolize edilerek kalıcı bir iz bırakılması amaçlanıyor.

Kanlıdere Şehitliği, Haziran ayında açılacak

İlk kez  uygulandı, literatüre kazandırılacak!

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Hastanesi 
Üroloji Kliniğinde at nalı böbrek deformitesi olan hastaya 
kombine yöntem ile 'LaparoskopikPyelolitotomi' 
operasyonu, Doç. Dr. Eyüp Burak Sancak ve ekibi 
tarafından başarı ile uygulandı.
Konuyla ilgili bilgi veren Çanakkale Onsekiz Mart 

Üniversitesi Üroloji Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Eyüp Burak Sancak; '"32 yaşındaki erkek hastamızda at 
nalı böbrek deformitesi ve sol böbreğini tıkayan büyük 
böbrek taşı tespit edildi. Endoskobik yöntemle taşı 
kırılamayan hastaya laparoskopik cerrahi ile müdahale 
planladık. Böbrek anatomisi, taşın yeri operasyonu zorlu 
hale getirmesine rağmen RIRS ile kombine Laparoskopik 
yöntem ile taşını aldık. Ameliyat sonrası genel durumu çok 
iyi olan hastamıza erken dönemde taburculuk planladık" 
dedi.
Dr. Sancak; hastanede RIRS ile kombine Laparoskopik taş 
cerrahisi yönteminin ilk kez uygulanan bir yöntem 
olduğunu, bu yöntemi literatüre kazandırmak için 
çalışmalara başladıklarını belirtti. Sancak; bu ve benzer 
ameliyatların ileri düzey laparoskopik beceri gerektirdiğini, 
ÇOMÜ Hastanesi Üroloji bölümünün Çanakkale'de ve 
bölgede özellikli ve nitelikli sağlık hizmeti sunmada öncü 
olmaya devam edeceğini bildirdi.  

Günlük vaka sayısı 
10 binin altına düştü
Saglık Bakanlığı, COVID-19 vaka tablosunu açıkladı. 
Türkiye'de son 24 saat içinde 9 bin 354 kişinin testi 
pozitif çıktı. 36 kişi hayatını kaybetti.
Sağlık Bakanlığı, verilerine göre Türkiye'de son 24 
saatte 215 bin 229 COVID-19 testi yapıldı, 9 bin 354 
kişinin testi pozitif çıktı, 36 kişi hayatını kaybetti, 
iyileşenlerin sayısı 10 bin 885 oldu.
18 yaş üstü nüfusta ikinci doz aşı uygulananların oranı 
yüzde 85,38, birinci doz aşı yapılanların oranı yüzde 
93,11 olarak kayıtlara geçti.
Türkiye'de bugüne kadar uygulanan aşı miktarı 147 
milyon 171 bin 659 doza yükseldi.
18 yaş üstünde en az iki doz aşı yaptıranların oranının 
en yüksek olduğu 10 il Osmaniye, Ordu, Amasya, 
Muğla, Kırklareli, Çanakkale, Eskişehir, Balıkesir, 
Manisa ve Zonguldak oldu.
En az iki doz aşı uygulananların oranının en düşük 
olduğu iller ise Şanlıurfa, Batman, Siirt, Diyarbakır, 
Bingöl, Muş, Mardin, Bitlis, Ağrı ve Elazığ olarak 
sıralandı.

Kumkale Balıkçı Limanında Yakalandılar!

ÇANAKKALE'de İtalya'ya götürülmek istenen 123 kaçak 
göçmen ile Afganistan uyruklu 2 organizatör, bindikleri 
filikada, jandarma ve sahil güvenlik ekiplerinin 
operasyonuyla yakalandı.
İl Jandarma Komutanlığı ile Sahil Güvenlik Çanakkale Grup 
Komutanlığı ekipleri, kaçak göçmenlerin alınıp, İtalya'ya 

götürüleceği ihbar edilen filikayı Balıkesir'in Erdek ilçesi 
açıklarından gelirken takibe aldı. Filikayla bu sabah 
göçmenlerin alınması için Çanakkale merkeze bağlı 
Güzelyalı köyü yakanlarındaki Karanlık Liman mevkisine 
gelindi. Sahile saat 07.00'de yaklaşan filika, kaçak 
göçmenler binmeye başladığı sırada karaya oturdu. 
Jandarma ve sahil güvenlik ekipleri, kaçak göçmenler 
filikaya binerken operasyon düzenledi. Aralarında kadın ve 
çocukların da bulunduğu Afganistan ve Pakistan uyruklu 
123 kaçak göçmen ve 2 Afgan organizatör yakalandı.
Kaçak göçmenler, jandarmadaki işlemlerinin ardından 
Ayvacık ilçesinde bulunan Yabancıları Geri Gönderme 
Merkezi'ne götürüldü. Afganistanlı 2 organizatörün ise 
jandarmadaki işlemleri devam ediyor. Sahil güvenlik 
ekipleri, filikayı karaya oturduğu yerden kurtararak, 
Kumkale Balıkçı Barınağı'na bağladı. 

Pandemiden sonra ilk kruvaziyer
Koronavirüs salgının etkisini kaybetmeye başlamasıyla 
birlikte turizmde de hareket artmaya başladı. Çanakkale'ye 
ise uzun zaman aradan sonra kruvaziyer ile turist 
geldi.Çanakkale Limanı (Port of Çanakkale) pandemiden 
sonra sezonun ilk kruvaziyer gemisini ağırladı. 
Görünüşüyle dikkatleri çeken ve adeta bir süper yat havası 
yaratan 2022 yılında inşa edilen Bahama Bayraklı 'Emerald 
Azzurra' isimli kruvaziyer gemisi, Çanakkale Limanı'na 
halat bağladı. 110 metre uzunluğunda, 16 metre 
genişliğindeki gemi, kente ilk turist kafilesini getirdi. 

Güneşli günün keyfini çıkaran yolculardan bir kısmı 
Çanakkale turlarının yanında bisiklet turu ile Güzelyalı'ya 
düzenlenen geziye katıldı. Liman Başkanı Kaptan Cüneyt 
Aydemir, ilk ziyareti anısına Port of Çanakkale Genel 
Müdürü Berkan Özkan ve Port of Çanakkale Ticaret 
Direktörü Evren Beceren gemi kaptanını ziyaret ederek 
plaket takdim etti. Çanakkale Limanı sosyal medya 
hesaplarından yapılan paylaşımda, pandemiden kaynaklı 
olarak uzun bir aradan sonra kruvaziyer sezonunun ilk 
gemisini ağırlamanın mutluluğunu yaşandığı ifade edildi.
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Dünyanın en uzun orta açıklıklı asma köprüsü olan 1915 
Çanakkale Köprüsü ve köprüye bağlantılı otoyol hizmet 
tesisleri ile yaşam alanlarının temizlik ve teknik servis 
yönetimini ATALIAN Türkiye sağlayacak.
Türkiye'nin en büyük tesis yönetimi firmalarından 
ATALIAN Türkiye, 1915 Çanakkale Köprüsü ile hizmet 
alanını genişletiyor. Şirket, yapılan anlaşma kapsamında 
1915 Çanakkale Köprüsü ve köprüye bağlantılı otoyol 
hizmet tesisleri ile yaşam alanlarının temizlik, teknik 
servis, bakım/işletme yönetiminden sorumlu olacak. 
Firma ilgili alanlarda 7/24 servis sağlayacak.

“MÜŞTERİLERİMİZE PEK ÇOK KONUDA 
AVANTAJ SAĞLIYORUZ”
Yapılan iş birliğine yönelik bir açıklama yapan ATALIAN 
Türkiye CEO'su Barış Ünalp; “Ülkemiz açısından hem 
teknik hem de manevi anlamı çok büyük olan 1915 
Çanakkale Köprüsü projesinin bir iş ortağı olmaktan gurur 

duyuyoruz. Profesyonel bakış açımız ve tesis yönetimi 
alanındaki uluslararası tecrübemiz nedeniyle tercih edildik. 
Bunun yanı sıra sektördeki bilinirliğimizin, samimi, güler 
yüzlü, şeffaf hizmet anlayışımızla hızlı çözüm üretmemizin 
ve yenilikçi uygulamalarımızın da bu tercihte etkili 
olduğunu düşünüyorum. ATALIAN Türkiye, yapısı itibarıyla 
'kendi bünyesinde tesis yönetimi'ni benimsemiş bir şirket. 
Böylece iş ortaklarımızın farklı isteklerini hızlı bir şekilde, 
tek noktadan gerçekleştirecek kapasitede ve esneklikte 
hizmet sunabiliyoruz. Bu sayede müşterilerimize maliyet, 
zaman, enerji verimliliği gibi pek çok konuda avantaj 
sağlıyoruz” dedi 
Ünalp, “Dünya çapında mega projeler arasında yer alan 1915 
Çanakkale Köprüsü'nün yapımında emeği geçen tüm kişi 
ve kurumları tebrik ediyor, projede yer alan tüm ekip 
arkadaşlarımıza başarılar diliyorum” açıklamasında 
bulundu

Köprünün Temizlik Ve Teknik Servis 
Yönetimini Atalıan Türkiye Üstlendi

Tarla Satılacak
Çanakkale Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl 
Müdürlüğü Gelibolu Milli Emlak Şefliği'nce Aleaddin 
Mahallesi'nde tarla satılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale İli, Gelibolu 
İlçesinde bulunan ve yukarıda nitelikleri belirtilen 
taşınmazın belirtilen tarih ve saatte Gelibolu Milli Emlak 
Şefliğince oluşturulacak komisyon huzurunda 2886 
sayılı Kanunun 45 nci maddesi uyarınca Açık Teklif 
Usulü ile satış ihalesi yapılacak.

Trafik Malzemeleri Alınacak
Gelibolu Belediye Başkanlığı trafik malzemeleri alımı için 
ihale ilanına çıktı.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; trafik malzemeleri alım 
işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek.

Kömür Alınacak
Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü kömür alacağını 
duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; kömür alımı 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek.

Nakliye Hizmeti Alınacak
Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü nakliye hizmeti 
alınacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çan Linyitleri İşletmesi 
(ÇLİ) Müdürlüğü Açık Ocak Sahasından 1.200.000 ton 
Tüvenan Kömürün Tüvenan Kömür Stok Sahası ile Aynı 
Yerdeki Kömür Hazırlama Tesislerine ve 1.500.000 ton 
Kömür Üstü Örtü Tabakası ve Ara Kesmenin Dekapaj 
Döküm Sahalarına Kazı, Yükleme ve Nakliyesi Hizmet 
Alımı işi Açık İhale  usulü ile ihale edilecek.

Cenaze Malzemeleri Alınacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı tarafından cenaze 
malzemeleri satın alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale Belediyesi 
Sağlık İşleri Müdürlüğü, cenaze malzeme alım işi alımı 
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine 
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek.

İhaleyle Yeni Orman 
Yolu Yaptırılacak
Anafartalar Orman İşletme Müdürlüğü, yeni orman yolu 
yaptırım işi için ihale ilanına çıktı.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Anafartalar Orman 
İşletme Müdürlüğü Anafartalar Orman İşletme Şefliği 
018 kod nolu b tipi yeni orman yolu yapımı işi 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Kontrolörlük Hizmeti Alınacak
Çanakkale Orman İşletme Müdürlüğü kontrolörlük 
hizmeti alınacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale Orman 
İşletme Müdürlüğü 2022 Yılı Silvikültür ve Odundışı 
Ürünler Şubelerine Ait Faaliyetlerinin Teknik Denetim, 
Kontrol ve Raporlanması Hizmet Alımı hizmet alımı 4734 
sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Lapseki'de Hemodiyaliz Ünitesinde 
Cihaz Kapasitesi Arttı

Lapseki Devlet Hastanesi hemodiyaliz ünitesi cihaz 
kapasitesinin arttırıldığı bildirildi.
2018 yılında yeni hizmet binasına geçişinden sonra, hızla 
büyüyerek hizmet sunum kapasitesini günden güne 

arttıran Lapseki Devlet Hastanesi, şimdide 
Hemodiyaliz Ünitesi cihaz sayısını 4+1 den, 6+1 e 
yükseltti.
Lapseki Devlet Hastanesi Hemodiyaliz Ünitesi,  
deneyimli ve güler yüzlü sağlık personeli 
kadrosuyla sunduğu hizmet ve otel konforunu 
aratmayan Çanakkale Boğazı ve yeni 1915 
Çanakkale Köprüsü manzaralı ünitesi ile kısa 
sürede bölgemizdeki diyaliz hastalarının gözdesi 
haline geldi. Üniteye artan talep sebebiyle, cihaz 
kapasitesini 6+1'e çıkardıklarını ifade eden 
Lapseki Devlet Hastanesi Başhekimi Op. Dr. 
Ömer Aydemir; “Diyalizde olduğu gibi 
hastanemizin diğer birim ve alanlarında da 
hizmet sunum kapasitesini arttırmayı 
hedefliyoruz” dedi.

Kapasite artışı  ile bu güne kadar 20 hastaya hizmet 
vermekte olan hemodiyaliz ünitesinin, bundan sonra  28 
hastaya kadar hizmet vermesi bekleniyor.  

Elektrik Malzemeleri Satın Alınacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı tarafından Elektrik 
malzemeleri satın alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale Belediyesi 
Destek Hizmetleri Müdürlüğü elektrik malzemeleri alımı 
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre 
açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Çanakkale Belediyesi 
Boya ve Boya 
Malzemeleri Alacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı boya ve boya 
malzemeleri alımı için ihale ilanına çıktı.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale 
Belediyesi Destek Hizmetleri Müdürlüğü boya ve boya 
malzemeleri alımı işi mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü 
ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Yangın İlk Müdahale 
Ekip Binaları Büyük 
Onarımı Yaptırılacak
Çanakkale Orman Bölge Müdürlüğü tarafından yangın ilk 
müdahale ekip binaları büyük onarımı yaptırılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Anafartalar Orman İşletme 
Müdürlüğü Çamburnu ve Kabatepe Yangın İlk Müdahale 
Ekip Binaları Büyük Onarım İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu 

İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü 
ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacak.


